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MANAVGAT’A
ŞOK OPERASYON

Manavgat Belediyesi’ne 
rüşvet iddiasıyla operas-
yon yapıldı. Belediye bi-

nasının çembere alındığı 
operasyon kapsamında 
Belediye Başkanı Niyazi 

Nefi Kara’nın yanı sıra 33 
belediye yöneticisi ve per-

soneli gözaltına alındı. CHP 
Genel Başkanı Özgür Özel, 

Başkan Kara’ya sahip çıktı.

n BELEDIYE Başkan Yardımcısı M. E. T.’ye, işadamı C.C 
tarafından getirilen çikolata kutusu içinden 110 bin avro 
çıktığını ve bunun rüşvet olduğunu iddia eden emniyet 
ekipleri, M.E.T.’yi gözaltına alarak emniyete götürdü. 
Şüphelilerin; otel tadilatı, inşaata başlama ruhsatı ve iskan 
başvurularında bulunanlardan rüşvet aldıkları ve bu yılla 
800 milyon TL elde ettikleri öne sürülüyor. n HABERI 5’TE

MANAVGAT 
BELEDIYE BAŞKANI 
NIYAZI NEFI KARA

BAŞKAN KARA’YA
ÖZEL’DEN DESTEK

n Başkan Kara’nın gözaltına alınmasına tepki 
gösteren CHP Genel Başkanı Özgür Özel, 

"Hal böyle olunca en büyük kötülüğü 
adalete ve bu ülkeye, en büyük 

iyiliği de gerçek hırsızlara 
yapıyorlar. Hırsızlar, 

yolsuzlar arada kay-
nıyor gidiyor" dedi. 

Il Başkanı Kamacı 
da Kara’ya sahip 

çıktı.

                    BAŞKAN KARA DA GÖZALTINDA

n ANTALYA Il Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve Organize 
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü,Manavgat Belediye-
si’ne rüşvet iddiasıyla yapılan operasyon gerçekleştirdi. 
Operasyonda; Başkan Niyazi Nefi Kara’nın yanı sıra başkan 
yardımcıları M.E.T. ve S.C.,  Özel Kalem Müdürü B.Ş, Yapı 
Kontrol Müdürü H.K, Imar Müdürü M.K’nin aralarında bu-
lunduğu 33 belediye yöneticisi ve personeli gözaltına alındı
                    RUHSAT İÇİN RÜŞVET İDDİASI

HABER

ERTUĞRUL
GÜN 

n İNŞAATI 4 yıla yakın süren 
Aksu Hükümet Konağının oto-
parkındaki su baskını sorunu 
aylardır çözülemedi. Zemini ıs-
lak olan otopark 
boş kalırken 
hemen yukarı-
sındaki cad-
delerde trafik 
kaosu yaşanıyor. 
n 8'DE

MILYONLUK OTOPARK 
BOŞ, CADDELER DOLU

SU ALTINDA 
ROMANTIZM
n ANTALYA’DA yaşayan Selçuk Kara, sevgi-
lisi Semiha için unutulmayacak bir evlilik 
teklifi hazırladı. Lara açıklarında organize 
edilen dalışta genç çift, aşklarını suyun 
metrelerce altında taçlandırdı. n 8’DE 

                    

A
ntalyaspor yönetimi, 
Emre Belözoğlu’nun 
göreve devam etmesi 
için görüşmeleri 

sürdürüyor. Belözoğlu, Antal-
yaspor tesislerine helikopterle 
iniş yaparak takımın ilk antren-
manına katıldı. n SPOR’da 

UÇARAK 
GELDI

n KENT Konseyi’nin toplantısına konuk olan CHP Murat-
paşa İlçe Başkanı Can Okan Kıran, “Müze bize emanet bir 
cumhuriyet kazanımıdır. Bu eserler nerede korunacak, nasıl 
taşınacak. Bu konu da endişelerimiz var” dedi. n 2’DE 

YIKIM DIRENIŞI 
Türkiye’nin en köklü arkeoloji müzelerinden biri 
olan Antalya Arkeoloji Müzesi’nin önümüzdeki 
hafta yıkılacağı konuşuluyor. Antalya Kent Kon-
seyi, bir kez daha yıkımın durdurulmasını istedi.   
                    BİR CUMHURİYET KAZANIMI 

n İKLİM krizine karşı projeleri ile 
fark yaratan Antalya Ticaret ve Sanayi 
Odası (ATSO), Akdeniz Üniversite-
si’nden özel ödül aldı. Başkan Yusuf 
Hacısüleyman, “Proje Pazarı, Antal-
ya’da iklim krizine karşı geliştirilen 
teknolojilere zemin hazırlayan öncü bir 
platform haline geldi” dedi. n 6’DA 

YEŞİL VİZYONA
ÇEVRE ÖDÜLÜ

n ANTALYA Organize Sanayi Bölge-
si, “Yüksek Teknolojik Altyapılı Dijital 
OSB” hedefi doğrultusunda önemli 
bir dönüşüm sürecine girdi. Antalya 
OSB Başkanı Hasanali Gönen, “An-
talya OSB olarak bu değişime öncülük 
etmekte kararlıyız.” dedi. n 2’DE  

DİJİTAL OSB İÇİN
STRATEJİK ADIM

ZEMİN SU DOLU

34 kişi 
gözaltında
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HABER
   

“Ölsem ayıptır, sussam 
tehlikeli,

Çok sevmeli öyleyse, çok 
söylemeli.» Metin Altıok 
böyle diyor. Öyleyse 
söylemeli, konuşmalı, 
haykırmalı. Saklamadan, 
korkmadan, çekinmeden 
söylemeli bildiğini. 

2 Temmuz 1993 yılında 
yalnızca bizi değil, 
tüm dünya insanlarını 
utandıran bir eylem 
yapıldı. Ülkenin yüz akı 
sanatçıları ve daha yaşama 
henüz başlamış, ömrünün 
baharında gencecik 
insanlar cayır cayır 
yakıldı. Ani bir öfkeyle 
olan bir eylem değildi. 
Günler öncesinden planlı 
programlı bir eylemdi. 
Ülkenin kara yürekli, küflü 
beyinlileri insan demeye 
dilin varmadığı yaratıklar, 
insanlar yanarken alkış 
tuttular. Elbette yalnızca 
suçlu onlar değildi. Devlet 
de yangın bitene dek 
ayak sürüdü. Suça ortak 
oldu. Aslında yakılan 
alevi bilinci ve aydınlık 
düşünceydi. Daha doğrusu 
yakılmaya çalışılan 
bilimsel düşünceydi, 
sanattı, hayattı. Oysa 
düşünce yanabilir mi? 
Şarkılar, türküler, şiirler 
yanabilir mi? Binlerce 
yıldır denenmiştir ve 
güç yetmemiştir. Hep 
aydınlık kazanmıştır. Yine 
de karanlıklar bundan 
ders almamıştır. 1633 
lerde Galile’yi zindanlara 
atarak, zorlayarak, onu 
kör ederek dünyanın 
dönmediğini söyletirler. 
Ama dünya yine de 
döner. Düşüncelerinden 
dolayı öldürülen bilim 
insanlarını, sanatçıları 
saymaya kalksak zaman 
yetmez. Aradan geçen 
yüz yıllarda değişmeyen 
karanlık hâlâ dişini 
gıcırdatmaktadır, ama 
yine de semah dönecek, 
türküler, şiirler sessiz 
kalmayacaktır. Güneş 
bulduğu en küçük delikten 
sızacaktır. 

Olaydan kısa bir süre 
önce, yanılmıyorsam 
bir ay kadar önceydi, 
Metin Altıok’u Antalya 
ANSAN salonunda 
dinlemiştik. Onu son 
olarak dinlediğimizin 
elbette ayırdında 
değildik. Yine sanırım 
bir kaç gün önceydi, 
Hasret Gültekin’i Antalya 

Açıkhava Tiyatrosu’nda 
dinlemiştik. Daha 21 
yaşındaydı ve bir çok 
albümün sahibiydi.  
Ayrılığımızın türkülerini 
dinlediğimizin farkında 
değildik. 

Sivas valisi Ahmet 
Karabilgin’in 
davetlisiydiler. 
Kaybettiğimiz 

sanatçılarımızdan: 
Asım Bezirci, edebiyat 
eleştirmeni, 67 yaşında 
ve 70 kitabın yazarıydı. 
“Bir insan olarak, her 
türlü güzelliği koruma 
sorumluluğunu taşıyorum” 
diyordu. “Devrimci 
düşünce olmadan, 
devrimci eylem olmaz, 
ama eylem olmayınca da 
düşünce bir işe yaramaz” 
diyor ve gençliğe 
güveniyordu. Son direniş 
olaylarında ne denli 
haklı olduğu ortaya çıktı. 
Gençlik, onlar hakkında 
zaman zaman olumsuz 
düşündüğümüz için bizi 
cesaretiyle utandırdı.  
Nesimi Çimen, o bir aşk 
sürgünüydü. Sarız’da 
marabayken, ağanın kızına 
aşık oldu. Can havliyle 
kaçtığı Adana’da yolu 
Yaşar Kemal ile kesişti. 
Türkülerin dervişiydi.  
Muhlis Akarsu,” Ne 
sevdiğin belli, ne 
sevmediğin” deyince, 
sızlamayan yürek mi kalır? 
Metin Altıok, Ne zaman bir 
dosta gitsem, evde yoklar 
şiirinin son dörtlüğünde. 

“Bekliyorum bir kapının 
önünde, Cebimde 
yazılmamış bir mektupla, 
Bana karşı ben vardım, 
Çaldığım kapıların 
ardında, Ben açtım, ben 
girdim, Selamlaştık ilk 
defa” diyen M Altıok. 
Hasret Gültekin’in 
aralarında bulunduğu 33 
konuk, 2 kişi otel görevlisi, 
2 kişi de göstericilerden 
toplam 37 kişi yaşamını 
bitirdiler.

Adlarına 30 şarkı - türkü 
bestelendi.

Sivas yangınını anlatan 
20 kitap yazıldı. Genco 
Erkal bir tiyatro oyunu 
yazdı, kalabalık bir oyuncu 
grubu oynadı. CHP’li vekil 
Vahap Seçer o günün 
sevgi- saygı günü olmasını 
önerdi. Sevgi acıyla 
nasıl kucaklaşır bilinmez. 
Saygıya gelince o zorla 
da düzülür. Saygının 
çoğu göstermeliktir 
zaten. Ama yapılması 
gereken bir şey var ki, o 
da bunu hiç unutmamak, 
unutturmamak. O zaman 
ölenler boşa ölmemiş 
olabilirler ancak. Çünkü 
unutmak, umutsuzluktur, 
karanlığa kapı açmaktır. 
Oysa onlar karanlığı 
kovmak için öldüler. 

KAMILE YILMAZ

SİVAS  
YANGINI 

Türkiye’nin en köklü ar-
keoloji müzelerinden biri 
olan ve 63 yıldır hizmet 
veren Antalya Arkeoloji 

Müzesi’nin yıkılarak yerine yeni 
bir müze binası yapılması kararı 
kentte tartışma yaratmaya devam 
ediyor. 1972 yılında hizmete 
açılan, Türkiye’de yarışmayla 
inşa edilen ilk müze binası olma 
özelliği taşıyan yapı için alınan 
yıkım kararı tepki çekti. Antalya 
Arkeoloji Müzesi’nin korunması 
amacıyla yapılan tescil başvurusu 
da sonuçsuz kaldı.

YENİ BİR MÜZE TARTIŞMASI
Antalya’da Arkeoloji Müzesi 
tartışmaları dinmek bilmiyor. Bir 
yandan hergün yüzlerce kişi tara-
fından ziyaret edilen müze diğer 
taraftan ise yıkılma tartışmaları 
ile kamuoyunca yankı bulmaya 
devam ediyor. Kültür Varlıkları 
ve Müzeler Genel Müdürü Birol 
İnceciköz, geçtiğimiz ay düzen-
lenen proje tanıtım toplantısında 
mevcut yapının deprem riski 
taşıdığı gerekçesiyle yıkılacağını 
ve yerine yaklaşık 2,5 milyar 
TL maliyetle yeni bir müze inşa 
edileceğini açıklamıştı. Ancak 
açıklamanın ardından karara karşı 
eleştiriler geldi.

ÖRNEK TASARIMLARI TANITTI
Antalya Kültürel Miras Çalışma 
Grubu toplantısı Antalya Kent 
Konseyi gerçekleştirildi. Antalya 
Bilim Üniversitesinden Öğr. Gör. 
Dr. Alper Gülle tarafından, “ko-
lektif/demokratik tasarım süreci, 
kamusal olanı onarmak: bellek, 
diyalog ve mekân” konusunda su-
numunu gerçekleştirildi.  Toplan-
tıda öğrencilerin bitirme projeleri 
konusu olan Antalya Müzesi ile 
ilgili ortaya çıkan fikirlerden 
örnekler verildi. 

DEMOKRATİK SÜREÇLERDE 
TARTIŞILMALI
Gülle, öğrenciler tarafından ya-
pılan projelerden örnek vererek, 

birkaç proje tasarımı gösterdi. 
Gülle, “En önemlisi bir müze 
kendi içerisinde fazla kapalı 
olarak çalışıyor. Herhangi yoldan 
geçenlerin direk kullanabileceği 
bir alternatif sunmuyor. Çev-
reye yabancı kalmaya başladı. 
Burada önerilen programların 
çoğu müzenin kendisinde aktif 
olarak çalışmayan, dışarıdan bazı 
etkinliklerin yapılması düşüncesi-
ne itebilir. Kamusal alan müzeyi 
nasıl onaracağımızdır. Bunu nasıl 
bir mekanizma ile çözeceğiz. 
Bunlar demokratik süreçler altın-
da tartışılabilir.” dedi. 

İYİ BİR JÜRİ BELİRLENEBİLİR
Gülle, “Çok sayıda kişi bir şeyler 
yapmak istiyor. Bu güzel bir şey, 
sürecin sonunda mekanizma iş-
lerde iyi olur. Doğru mekanizma 
işletilmezse ortaya doğru bir şey 
çıkmayacak. Bu süreçte en doğru 
şeyin yarışma olduğu görülüyor. 
Biz bu süreci doğru bir şekilde 
yönetebiliriz. İyi bir jüri belir-
lenebilir. Bundan sonra ki süreç 
kamusal nasıl çizilebileceğine 
yönelik bir ipucu da verebilir.” 
sözlerine yer verdi. 

BİR CUMHURİYET KAZANIMIDIR
CHP Muratpaşa İlçe Başkanı Can 
Okan Kıran, “Biz bu süreçte ka-
munun desteğini almaya çalıştık. 
Biz de elimizden geleni yapmaya 

çalıştık. Bugüne kadar ikinci bir 
adım atılamadı. Şimdi yakın bir 
zamanda sanırım yıkım konu-
su var. Öncelikle olarak bizim 
yıkımı nasıl erteleyeceğiz bunu 
konuşmamız gerekir. Yıkımdan 
sonra zaten 2,5 milyar TL maliyet 
ile yapılacak. Antalya’da yaşayan 
bir vatandaş olarak şunu söyle-
mek istiyorum; müze bize emanet 
bir cumhuriyet kazanımıdır. 
Elbette depreme karşı dayanıklı 
hale getirmemiz gerekir.” dedi.

BU KONU DA ENDİŞELERİMİZ VAR
Kıran, “Kent merkezine turist 
çekemeyecek hale geliyoruz. Bir 
turist şehrin kültürüne bakıyor. 
Antalya’da gezilmesi gereken 
yerlerin başında gelen müzenin 
korunması gerekir. Bu eserler 
nerede korunacak, nasıl taşına-
cak. Bu konu da endişelerimiz 
var. Gerekirse birkaç hoca ile bir 
araya gelerek bu eserlerin tek 
tek kaydının yapılması gerekir” 
sözlerine yer verdi.

BİNAYI KORUMAMIZ GEREKİR
Antalya Arkeologlar Derneği 
Başkanı Sevgi Temiz, “Hiçbir 
zaman mevcut yapının modifiye 
edilmesinden yana değiliz. Bizim 
yaptığımız bütün kazı çalışma-
larında her zaman bir değişim 
gözlemliyoruz. Burada önemli 
olan mevcut binayı korumak 

gerekir. Gerekirse başka yere yeni 
bir müze inşa edilebilir. Bizim 
mevcut binayı korumamız gere-
kir. Bu daha sağlıklı ve gerçekçi 
olacak” dedi. 

ARKA BAHÇESİ DEĞİLİZ
Antalya Kent Konseyi Başkanı 
Semanur Kurt, “2012 yılından 
bu yana gündemimizde var. Çok 
üzerinde durduk. Müze genişle-
tilsin dedik, bunu 2012 yılında 
bakanlığa yazılı olarak bildirdik. 
Karayollarına ait alanın müzeye 
dahil edilmesi gerekiyordu. Biz 
duruşumuzu çok net belli etme-
liyiz. Biz partilerin arka bahçesi 
değiliz, onların çekişmesine 
sahne olamayız.” dedi. 

NASIL GÖRMEZDEN GELİRİZ
Kurt, “Mevcut müze binasının 
yetersiz olduğu aşikâr, alanın 
genişletilebilmesi için aynı ada 
içerisindeki kamu arazileri müze-
ye devir edilmeli. Biz birilerinin 
değirmenine su taşımayacağız, 
biz üstün kamu yararını göze-
teceğiz. Her yer kaçak dolu, 
denizin içerisine kadar çardaklar 
var. Bunlara neden izin verili-
yor. Falezlere kurulan asansör 
var, bunlara izinleri kim veriyor. 
Bunları nasıl görmezden geliriz.” 
sözlerine yer verdi. 

n ERTUĞRUL GÜN

Antalya’da 63 yıllık müze son günlerini yaşıyor

YIKIM ÇOK YAKIN 
Türkiye’nin en köklü arkeoloji müzelerinden biri olan Antalya Arkeoloji Müzesi’nin önümüzdeki 
hafta yıkılacağı konuşuluyor. Antalya Kent Konseyi, bir kez daha yıkımın durdurulmasını istedi.   
Alanında uzman isimler müzenin yıkılması yerine genişletilerek güçlendirilmesini önerdi

Antalya OSB, üretim kadar dijital-
leşmenin de kritik bir değer haline 
geldiği günümüzde, sanayicilere 
sunduğu hizmetleri yeniden şekil-
lendiriyor. Dijitalleşmenin zorunlu 
kıldığı bu dönüşüm, OSB hizmet ve 
uygulamalarında köklü bir revizyonu 
gündeme getirirken, bölge katılımcıla-
rının yenilikçilik düzeyinin artırılması 

hedefleniyor. Yeni vizyon, yalnızca 
arsa tahsisi ve altyapı hizmetleriyle 
sınırlı olmayan; teknoloji odaklı, 
güvenilir, verimli ve sürdürülebilir bir 
OSB anlayışını esas alıyor.

DİJİTOHUM TEKNOLOJİ 
Dijitalleşme yolunda atılan en önemli 
adımlardan biri, Antalya OSB ile 
Dijitohum Teknoloji arasında imza-
lanan stratejik iş birliği anlaşması 
oldu. OSB teknolojileri alanında 
önemli projelere imza atan Dijitohum 
Teknoloji, Antalya OSB’nin “Tekno-
lojik Altyapı ve Dijital Strateji Çözüm 
Ortağı” olarak resmi iş ortakları 
ekosisteminde yerini aldı. Bu iş birliği 
kapsamında, bulut bilişim ve fiber 
altyapılar ile güçlendirilmiş iletişim 
teknolojileriyle entegre çözümler 
geliştirilecek, dijital tabanlı hizmet-
lerle katılımcıların veri güvenliği ve 
verimliliği artırılacak. Aynı zamanda 
dışa bağımlılığı azaltacak projeler-
le sanayi ekosistemine örnek teşkil 
edecek sürdürülebilir bir dijital altyapı 
modeli inşa edilecek.

GELECEĞİN OSB MODELİ
OSB’lerin sadece altyapı hizmeti ve-

ren yapılar olmaktan çıktığına dikkat 
çeken Antalya OSB Başkanı Hasa-
nali Gönen; “Antalya OSB olarak bu 
değişime öncülük etmekte kararlıyız. 
Katılımcılarımızın rekabet gücünü 
artırmak, maliyetlerini düşürmek ve 
sürdürülebilirliği sağlamak amacıy-
la dijital altyapımızı fiber ağlar ile 
güçlendiriyoruz. Önümüzdeki süreçte, 
büyük veri ve yapay zeka destekli 
teknolojilerle daha güvenli dijital 
altyapılar oluşturmayı da planlıyo-
ruz. Bu yöndeki çalışmalarımızla 
Antalya OSB’nin ülke sanayisine rol 
model olmasını amaçlıyoruz. Arsa ve 
altyapıdan ibaret olmayan bir OSB 
modeli için yeni bir gelecek hedefinde 
finansal fayda sağlayarak yatırımcının 
yükünü hafifletmek istiyoruz. Antalya 
OSB, yeşil ve dijital dönüşümünü 
birlikte yürüten öncü OSB’lerden biri 
olacak” dedi.

VERİMLİLİKTE ARTIŞ, MALİYETTE 
DÜŞÜŞ
Antalya OSB, paylaşım ve ölçek 
ekonomisinden güç alarak merkezi-
leştirilmiş projeler aracılığıyla yatırım 
ve yönetim maliyetlerini azaltmayı 

amaçlıyor. Sanayicilerin bireysel 
olarak üstlendiği lisans, donanım ve 
enerji yatırımları, OSB bünyesinde 
bütüncül çözümlerle birleştirilerek 
maliyet avantajı sağlanacak. Böyle-
ce toplu satın alma gücünden doğan 
finansal fayda, katılımcılara doğrudan 
yansıyacak. Enerji alanındaki öncü 
yatırımlarıyla dikkat çeken Antalya 
OSB, fiber ağlar ile güçlendirilmiş di-
jital altyapı projeleriyle birlikte “yeşil 
ve dijital OSB” kimliğini bütünleşti-
rerek ikiz dönüşümünü tamamlamayı 
hedefliyor. n BÜLTEN/OSB

DİJİTAL OSB İÇİN STRATEJİK ADIM
Antalya Organize Sanayi Bölgesi, 
“Yüksek Teknolojik Altyapılı Dijital 
OSB” hedefi doğrultusunda önemli 
bir dönüşüm sürecine girdi. Antalya 
OSB Başkanı Hasanali Gönen, “An-
talya OSB olarak bu değişime öncü-
lük etmekte kararlıyız.” dedi

Hasanali Gönen
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Olay, Okurcalar Mahallesi’n-
deki Alara Grand Bazaar’da 
meydana geldi. İddiaya göre, 
giyim markalarının imitasyon 
ürünle-

rinin takibini yapan 
avukatlar, jandarma 
ekipleri eşliğinde Alara 
Grand Bazaar’a geldi. 
Avukatlar markaların 
imitasyonları ile ilgili 
esnafa yönelik denetim 
yapmak isteyince taraf-
lar arasında gerginlik 
çıktı. Avukatların dene-
tim yapmak istediğini 
gören çok sayıda esnaf 
bir araya gelerek duru-
ma tepki gösterdi. 

AVUKATLARA SALDIRI 
GİRİŞİMİ 
Avukatlar jandarma 

ekipleri eşliğinde Alara Grand Bazaar’da 
ilerlerken, bir anda bazı esnaf avukat-
lara saldırı girişiminde bulundu. Saldırı 
girişimi jandarma ekipleri tarafından 

engellenirken, olayla ilgili 
6 kişi Alanya Cumhuriyet 
Başsavcılığı’nın talimatı 
doğrultusunda gözaltına 
alındı. 

VALİLİK AÇIKLAMA YAPTI 
Olayla ilgili Antalya Valili-
ği’nden yapılan açıklama-
da, bazı basın yayın organ-
larında ‘Taklitçi Esnaftan 
Linç Girişimi’, ‘Avukatı 
Dövdüler’, ‘Jandarma-
nın Kafasında Sandalye 
Kırdılar’ şeklinde ifadeler 
yer aldığı, ancak jandarma 
personeline iddia edildiği 
gibi herhangi bir fiziki mü-
dahale meydana gelmediği 
duyuruldu. n DHA

MARKA AVUKATLARI
BASKIN DÜZENLEDİ
Alanya ilçesinde marka avukatlarına saldırı gi-
rişiminde bulunan 6 kişi, jandarma tarafından 
gözaltına alındı. Antalya Valiliği olayda jandar-
maya yönelik saldırı olmadığını açıkladı. 

Duchenne Musküler Distrofi (DMD) hastası 
Görkem Efe Şengün’ün tedavisi için başla-
tılan yardım kampanyası kapsamında SDÜ 
Araştırma ve Uygulama Hastanesi koridoruna 
konulan kumbara, kimliği belirsiz kişi ya da 
kişilerce çalındı. Hastane yöne-
timi ve güvenlik görevlilerince 
fark edilen olay sonrası Görkem 
Efe’nin babası Alper Şengün’e 
haber verildi. Baba Şengün’e 
“Kumbarayı siz mi aldınız?” diye 
soran hastane yetkilileri, “Hayır, 
biz almadık” yanıtı sonrası polise 
haber verdi. Güvenlik kamerala-
rını inceleyen ekipler, kumbarayı 
hastanenin bodrum katında, 
camı kırılmış ve içindeki bağış 
paraları boşaltılmış halde buldu. 
Polis, kumbarayı çalan şüpheli 
ya da şüphelileri belirlemek için 

çalışma başlattı. 

HERKESİN HAKKI ÇALINDI
Görkem Efe’nin babası Alper Şengün, bağış 
kumbarasının çalınmasına tepki gösterdi. Şen-
gün, “O kumbara sadece para değil, insanların 

vicdanıydı. Görkem’in tedavisi 
için gönlünden kopanı koyan 
herkesin hakkı çalındı. 
Bu işi kim yaptıysa en ağır cezayı 
alması için elimizden geleni 
yapacağız” dedi. Polis merkezine 
giderek şikayet dilekçesi veren 
Şengün, üniversite hastanesi 
yönetimi, güvenlik görevlileri ile 
İl Emniyet Müdürlüğü persone-
line de hassasiyetlerinden dolayı 
teşekkür etti. Kırılan kumbaranın 
yerine yenisinin konulacağı belir-
tildi.  n DHA

DMD hastası Görkem Efe için hastaneye konulan bağış kumbarası çalındı

VİCDANSIZLIK BU!
ISPARTA’da kas erimesi hastalığıyla mücadele eden Görkem Efe Şengün (16) için başlatılan 
yardım kampanyası kapsamında Süleyman Demirel Üniversitesi (SDÜ) Araştırma ve Uygu-
lama Hastanesi koridoruna konulan kumbara, kimliği belirsiz kişi ya da kişilerce çalındı.

ISPARTA’nın Yalvaç ilçesine çaldığı aracı ara-
zide terk edip kaçan Hakan İnce (54), bölgede 
kendisini arayan jandarma ekibine av tüfe-
ğiyle ateş etti. Jandarmanın silahı bırakması 
için ikaz ettiği İnce, av tüfeğiyle göğsüne 2 
kez ateş ederek intihar etti.Olay saat 00.15’te 
Yalvaç’a bağlı Hisarardı köyü yakınlarında 
meydana geldi. Çaldığı 34 RS 423 araçla ka-
çan Hakan İnce’nin yakalanması için ekipler 
çalışma başlattı. Ekipler, Su Çıktığı mevki-
sinde aracı, arazide terk edilmiş halde buldu. 
Çevrede yapılan araştırma sırasında Hakan 
İnce, bulunduğu ağaçlık alandan, jandarma 
ekibine av tüfeği ile 1 el ateş etti. 2 el havaya 
uyarı ateşi yapan jandarmanın silahı bırakması 
için ikazda bulunduğu İnce, göğüs kafesine 
dayadığı av tüfeğiyle 2 el ateş ederek intihar 
etti. Olay yerinde hayatını kaybeden İnce’nin 
cenazesi morga götürüldü. Jandarma personeli 
ise olayı yara almadan atlattı. n DHA

Yakalanınca 
canına kıydıANTALYA’da gecekonduların arasında yer alan bahçe-

deki otluk alanda çıkan yangın, evlere ulaşmadan sön-
dürüldü.Yangın, Kepez ilçesi Fevzi Çakmak Mahallesi 
6250 Sokak üzerinde yer alan gecekondular arasında 
kalan bahçede meydana geldi. Bahçedeki ot, çalılık 
ile odunların alev aldığını görenler, durumu 112 Acil 
Çağrı Merkezi’ne bildirip, yangını söndürmeye çalıştı. 
Kısa sürede olay yerine ulaşan itfaiye ekibi, söndürme 
çalışmalarına başladı. Ekipler, alevler evlere ulaşmadan 
yangını söndürüp, soğutma çalışması yaptı. Yangının 
çıkış nedeni araştırılıyor. n DHA

Ucuz atlatıldı

Antalya-Manavgat D-400 kara yolun-
da meydana geldi. Edinilen bilgiye 
göre, Ahmet U.İ.’nin kullandığı 07 
BZP 091 plakalı tur midibüsü, Kader 
I.’nın kullandığı 06 HU 201 plakalı 

çarpıştı. Midibüsün çarpmasıyla yol-
dan çıkarak kamışlıklar arasına giren 
ve hurdaya dönen otomobilin sürü-
cüsü yaralandı. Araçtan vatandaşların 
yardımıyla çıkan otomobil sürücüsü, 
112 sağlık ekibinin olay yerindeki 
müdahalesinin ardından ambulansla 
hastaneye kaldırıldı. Tur midibüsünde 
bulunan turistler, 
uzun bir süre yol 
ortasında kalan 
midibüste bekle-
dikten sonra olay 
yerine çağrılan 
bir başka tur 
midibüsüyle 
yollarına devam 
ettiler. n İHA 

Otobüsle 
çarpıştı

Manavgat ilçesi Aşağı Pazarcı Mahallesi 
Fevzipaşa Caddesi’nde meydana gelen kazada, 
Atatürk Caddesi istikametine seyir halindeki 
Hasan B.B.’nin kullandığı 07 BJV 454 plakalı 
Peugeot marka hafif ticari araç, Suphi D.’nin 
kullandığı 06 CUM 466 plakalı otomobil ile 
çarpıştı. Güvenlik kamerasına saniye saniyesine 
yansıyan kazada, hafif ticari araç, çarpışmanın 
şiddetiyle sol tarafına devrilirken, kaldırıma 
çarptıktan sonra tekerlerinin üzerine geri düştüğü 
görüldü. Kazada, otomobil sürücüleri Hasan 
B.B. ve Suphi D. yaralandı. Olay yerine tek 
ambulans çağrıldığı için Hasan B.B.’nin tedavisi 
ambulans içerisinde yapılırken, diğer araç sürü-
cüsü havanın aşırı sıcak olması nedeniyle sağlık 
görevlisi tarafından yol kenarındaki zeytin ağacı-
nın gölgesinde ambulans gelene kadar bekletildi. 
Yaralılar, 112 sağlık ekiplerinin olay yerindeki 
müdahalelerinin ardından ambulansla hastaneye 
kaldırıldı. n  İHA 
 

Kavşakta kaza 

Serik ilçesinde çeşitli zamanlarda özel durum-
larını gizli çekim yaptıkları kişilerden şantaj ve 
tehdit yoluyla haksız kazanç elde ettikleri iddia 
edilen şüphelilere yönelik araştırma yapıldı. Jan-
darma ve JASAT ekipleri 30 Haziran Pazartesi, 
şüphelilerin ev ve iş yerine operasyon düzenledi. 
Yakalanan 1’i kadın  8 şüpheli, jandarmadaki 
işlemlerinin ardından dün adliyeye sevk edildi. 
M.O., çıkarıldığı hakimlikçe tutuklandı, 7 şüphe-
li yurt dışı yasağı ve adli kontrol şartıyla serbest 
bırakıldı. n DHA

BİR ŞÜPHELİ 
TUTUKLANDI

Manavgat ilçesi Bahçelievler Mahallesi 5034 
Sokak’ta; Şadi E.’nin kullandığı 07 AOE 089 
plakalı otomobil, Çetin Emeç Caddesi istikame-
tinden gelmekte olan Ramazan K.’nın kullandığı 
07 ARN 050 plakalı hafif ticari araç ile kontrol-
süz kavşakta çarpıştı. Kazayı gören diğer sürücü 
ve vatandaşların 112 Acil Çağrı Merkezi’ne 
ihbarı ile olay yerine polis ve sağlık ekipleri sevk 
edildi. Büyük çarpa hasarın oluştuğu kazada hafif 
ticari araçta yolcu olarak bulunan Hatice Ö. ya-
ralandı. Olay yerine gelen 112 sağlık ekiplerinin 
ilk müdahalesinin ardından Hatice Ö. ambulansla 
hastaneye kaldırıldı. n İHA 
 

Manavgat’ta kaza 
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Türkiye İstatistik Kurumu’nun 
(TÜİK) Haziran ayı enflasyon 
verilerine bir tepki de Birleşik 
Kamu-İş Antalya İl Başkanı 

Sadık Acar’dan geldi.  TÜİK’in haziran 
ayı için açıkladığı yüzde 1.37 enflasyon 
ve yıllık yüzde 35.05’lik oranın, “Ma-
tematik dehalarının bile akıl sır erdire-
meyeceği” bir hesaplama yönteminin 
ürünü olduğunu belirten Acar, ekono-
mideki düşüşe rağmen TÜİK’in sürekli 
“artı sonuçlar” çıkardığını ve “Saray’ın 
istediği” doğrultuda rakamlar manipüle 
ettiğini iddia etti.Kamu emekçilerinin 
maaşlarının büyük bir kısmının kira, 
gıda ve ulaşıma gittiğini vurgulayan 
Acar, TÜİK’in enflasyon sepetine “Hiç 
var olmamış marketlerden, asla o fiyata 
bulunamayacak ürünleri” koyduğunu 
öne sürdü.

AÇLIK SINIRI ALARM VERİYOR
Birleşik Kamu-İş’in son araştırmasına 
göre, açlık sınırı 27 bin 415 TL, yok-
sulluk sınırı ise 83 bin 859 TL olarak 
belirlendi. Acar, 4 milyona yakın me-
mur ile 2.5 milyon memur emeklisinin 
2026-2027 yıllarındaki maaş zamlarının 
belirleneceği 8. Dönem Toplu Sözleşme 
görüşmeleri öncesinde TÜİK’in “Hayali 
bir enflasyon oranı belirleyerek” kamu 

emekçisinin masada hakkının yenme-
sine zemin hazırladığını ifade etti.2024 
yılı için gerçek zam oranının yüzde 37.1 
olduğunu, ancak TÜİK enflasyonunun 
yüzde 44.38 çıktığını belirten Acar, 
kamu emekçisinin ücretinin hayali bir 
enflasyon oranına bile ezdirildiğini dile 
getirdi.

HAYAT PAHALILIĞI KAMU 
EMEKÇİSİNİ VURDU
Acar, 7. Toplu Sözleşme’den bu yana 
kamu emekçilerinin hızla yoksullaş-
tığını vurguladı. 2 Temmuz 2025’ten 
itibaren geçerli olan doğalgaz zammıyla 
birlikte 2023’teki Toplu İş Sözleşme-
si’nden (TİS) bu yana toplam artışın 
yüzde 700’ü bulduğunu belirtti. Aynı 
sürede su fiyatlarında yüzde144, elekt-
rik fiyatlarında ise yüzde 91 oranında 
artış yaşandığını aktaran Acar, “Son 
birkaç yıldaki kira artışlarının da ek-
lenmesiyle kamu emekçisinin barınma 
ve faturalara çalıştığını görmemek 
imkansız” dedi.

MAAŞLAR AÇLIK SINIRININ 
ALTINDA KALDI
Haziran 2025 itibarıyla dört kişilik bir 
ailenin dengeli ve sağlıklı beslenmesi 

için yapması gereken gıda harcamasını 
gösteren açlık sınırının 27 bin 415 lira, 
yoksulluk sınırının ise 83 bin 859 lira 
düzeyinde olduğunu yineleyen Acar, 
bekar bir kamu çalışanının maaşının 
açlık sınırını karşılasa da, 4 kişilik bir 
ailenin “aç” olduğunu söyledi.

EMEKLİNİN DE HALİ PERİŞAN 
Emekli aylıklarının ise çoğunlukla açlık 
sınırının bile altında kaldığını belirten 
Acar, bu yılın ilk yarısı için 43 bin 716 
lira olan en düşük memur maaşının 
yoksulluk sınırının yalnızca yüzde 
52’sini karşıladığını ve en düşük memur 
maaşının en az 83 bin 859 TL olması 
gerektiğini ifade etti. 
Avrupa’daki yaşıtları dünyayı gezerken 
Türk emeklilerin taksicilik, çaycılık 
yaptığını ya da parklarda oturduğunu 
söyleyen Acar, “Bu yalancı enflasyon 
raporu, o emekliye ‘Bu sana çok bile’ 
demektir” ifadelerini kullandı.

MANİPÜLASYON YAPILIYOR 
Sadık Acar, gelinen noktayı “açlığa, 
yoksulluğa göz göre göre itilme” olarak 
nitelendirdi ve TÜİK’in “gerçekleri 
çarpıtmak için imdada yetiştiğini” 
savundu. “Bu yalancılıktır! Bu hırsız-

lıktır! Bu manipülasyondur!” diyerek 
tepki gösteren Acar, TÜİK’in raporunun 
“çocuğuna harçlık veremeyen, maaşının 
yarısına yakınını barınma ihtiyacı için 
harcayan, haftada bir bile ailesiyle dışa-
rıda yemek yiyemeyen kamu emekçisi-
ne ‘sesini çıkarma’ demektir!” anlamına 
geldiğini belirtti.

TOPLU SÖZLEŞME MASASINDA 
HAK ARAYIŞI
Acar, yaklaşan 8. Dönem Toplu 
Sözleşme görüşmeleri öncesinde aynı 
senaryonun tekrarlandığını ve TÜİK’in 
“görevini yaptığını” dile getirdi. Geç-
mişteki Toplu Sözleşme süreçlerini “da-
nışıklı dövüş” olarak nitelendiren Acar, 
bu kez durumun farklı olacağını vurgu-
ladı. “Bu kez TİS görüşme masasında 
biz varız, kamu emekçisinin hakkının 
bir müzakere eşliğinde yenmesine geçit 
vermeyeceğiz” diyen Acar, alanlara 
ve masada TÜİK rakamlarının doğru 
olmadığını, pazar ve market fiyatlarıyla 
arasında uçurum bulunduğunu, gerçekçi 
bir hesaplama yapılması gerektiğini 
savunacaklarını belirtti. 
n DUYGU TEKİN/
antalyakorfez.com

Hayali rakamlarla
emekçi ezdiriliyor 
Birleşik Kamu-İş Antalya İl Başkanı Sadık Acar, hükümetin güdümünde hareket eden TÜİK’in 
gerçek enflasyon rakamlarını çarpıtarak emekçinin ve emeklinin hakkını gasp ettiğini savun-
du. Acar, kamu emekçisinin ücretinin hayali bir enflasyon oranıyla hızlı eridiğini dile getirdi.

ENAG verilerine göre ise 
Haziran ayında yıllık enflasyo-
nu %68,68 açıklarken, Türkiye 
İstatistik Kurumu (TÜİK), 
Haziran ayı enflasyon oranını 
TÜİK: %35,05 olarak açıkladı. 
TÜİK’in yıllardır gerçek dışı 
enflasyon rakamları açıkladı-
ğını savunan CHP İl Başkanı 
Nail Kamacı, “Gerçekle yalan 
arasında tam 40 bin lira fark 
var. Eğer emekli maaşları 

ENAG’a göre artsaydı bugün 
55 bin lira olacaktı. Ama 
TÜİK’in makyajlı verile-
riyle 14.500 liraya mahkûm 
edildiler. 
Bu bir hata değil, açıkça bir 
ekonomik kırımdır. Daha da 
acısı şu: TÜİK sadece emek-
liyi değil, asgari ücretliyi, 
memuru, engelliyi, yaşlıyı ve 
sosyal yardımlarla geçinen 
milyonları doğrudan etkiliyor. 

Bugün bu ülkede yaklaşık 
65 milyon yurttaş TÜİK’in 
uydurduğu verilerle yaşamaya 
mahkûm ediliyor” dedi.

ADALETLİ BİR TÜRKİYE İÇİN 
Kamacı açıklamasını şöyle 
sürdürdü: “CHP olarak çözü-
mümüz nettir: “TÜİK siyasi 
etkiden arındırılmalı ve özerk 
hale getirilmeli, Bilimsel dene-
time açılmalı, Gerçek veriler 

kamuoyuna açıklanmalı, Tüm 
bütçeler ve maaşlar bu gerçek-
liğe göre yeniden planlan-
malıdır. Biz bu tiyatronun 
figüranı olmayacağız. 
Yalancının kim oldu-
ğunu ilan ediyoruz. 
Bu düzen değişecek, 
halkın iktidarı gelecek. 
Gerçek verilerle, ada-
letli bir Türkiye inşa 
edilecek” n DHA

CHP İL BAŞKANI KAMACI’DAN ENFLASYON HESABINA TEPKİ

TÜİK ÖZERKLEŞTİRİLMELİ
CHP Antalya İl Başkanı Nail Kamacı, TÜİK’in temmuz ayında yine gerçeklerden uzak 
enflasyon rakamları açıkladığını savundu. Kamacı,“Bu ülkede yıllardır bir tiyatro 
sahneleyen TÜİK siyasi etkiden arındırılmalı ve özerk hale getirilmelidir” dedi

ANTALYA’da 67 yaşındaki H.Ö., 
arıcılık ve tropikal meyve üretimi 
yapmak amacıyla 128 bin liraya 
aldığı prefabrik konteynerin 
kullanılamaz hale geldiğini ileri 
sürdü. Açtığı davayı kazanmasına 
rağmen firmaya ulaşılamadığını 
belirten H.Ö., zararının karşılan-
masını talep etti.H.Ö. arazisinin 
doğal sit alanında olduğunu 
öğrendikten sonra yetkili ku-
rumlara başvurdu. Arazisinden 
örnek alınan H.Ö. uzun süre 
rapor hazırlanmasını bekledi. 
Bu süre zarfı boyunca bekleyen 
H.Ö., Antalya’da C.D. ile tanıştı. 
Pandemi döneminde de sürecin 

devam etmesi üzerine birikimini 
değerlendirmek isteyen H.Ö. ara-
zisi için C.D.’nin tavsiyesi üzere 
kendisine prefabrik bir kontey-
ner almaya karar verdi. Arazide 
arıcılık ve tarım yapabileceğini 
de düşünen H.Ö., özel bir inşaat 
şirketinden 128 bin Türk lirasına 
prefabrik konteyner satın aldı.

YATIRIM MAĞDURİYETE DÖNDÜ
Konteynerde çatının akıtması, 
zeminde çivilerin çıkması, iç 
döşemelerde kalitesiz malzeme 
kullanılması ve bağlantıların 
eksik olması nedeniyle mağduri-
yet yaşayan H.Ö., konuyu yargıya 

taşıdı. Mahkeme, özel inşaat 
şirketinin zararı karşılaması 
yönünde karar verdi ancak H.Ö. 
karar sonrası firmaya ve aracı 
C.D.’ye ulaşamadı.

MAHKEMEYİ KAZANDI AMA…
Zararının karşılanması için yet-
kililerden destek bekleyen H.Ö., 
“128 bin liraya konteyner aldım 
ama çatısı akıtıyor, zeminden 
çiviler çıkıyor, içi kalitesiz. Mah-
keme beni haklı buldu ancak ne 
firmaya ne de aracıya ulaşabiliyo-
rum. Param ve emeğim boşa gitti. 
Yetkililerden yardım bekliyorum” 
diye konuştu. n DHA

PREFABRİK MAĞDURU

Antalya Büyükşehir Belediyesi’nin her yıl 
düzenlediği ve geleneksel hale getirdi-
ği aşure ikramı bu yıl da sürdürülüyor. 
Antalya Büyükşehir Belediyesi Sosyal 
Hizmetler Dairesi Başkanlığı’na bağlı 
aşevlerinde özenle hazırlanan aşurelerin 
ilk dağıtım noktaları, merkezde Kapalı-
yol ve Alanya’da Atatürk Anıtı önü oldu. 
Kurulan dağıtım stantlarında Kapalıyol’da 
3 bin, Alanya’da ise 2 bin kişiye aşure 
ikram edildi. 

19 İLÇEDE İDEVAM EDECEK
Bu yılki aşure ikramı ve ilçe programla-
rına ilişkin bilgi veren Sosyal Yardımlar 
Şube Müdürü Funda Alpaslan Talay, 
şunları söyledi: “Antalya Büyükşehir 
Belediyesi olarak geleneksel aşure ikram-
larımıza bu yıl da heyecanla ve mutlulukla 
başlıyoruz. Birlik, beraberlik ve bereke-
tin simgesi Muharrem Ayı geldi. Aşure 
kazanlarımız, paylaşmanın sıcaklığıyla 
kaynamaya başladı. Bugün itibarıyla 19 
ilçemizi kapsayan aşure ikramlarımıza 
başladık. Aşevlerimizde özenle hazırlanan 
ve Antalya’da tadıyla beğenilen, marka-
laşan aşuremizi halkımızla buluşturmanın 
heyecanı içerisindeyiz. İçinde sevgi, emek 
ve dayanışma olan aşuremiz, sofralara 
tat, gönüllere umut ve kentimize inşallah 
bereket taşıyacak. Bu köklü geleneğimi-
zi yaşatmaya devam edeceğiz. Dağıtım 
noktalarımızı ve tarihlerini Büyükşehir 
Belediyesi’nin sosyal medya kanallarında 
ve resmi internet sitemizde duyurduk. 
Tüm vatandaşlarımızı bu güzel ikramımızı 
tatmaya davet ediyoruz” dedi.
n BÜLTEN/ABB

Büyükşehir’den
aşure ikramları

Antalya İl Millî Eğitim Müdürlüğü tara-
fından yürütülen “Mesleğim Geleceğim” 
Projesi kapsamında, mesleki ve teknik 
eğitimin tanıtımına yönelik önemli bir 
farkındalık etkinliği gerçekleştirildi. 1–3 
Temmuz 2025 tarihleri arasında Antal-
ya’nın en yoğun ziyaret edilen alışveriş 
merkezlerinde kurulan tanıtım stantları 
aracılığıyla, binlerce öğrenci ve veliye 
ulaşıldı.MarkAntalya, Erasta, Mall of 
Antalya, Deepo Outlet Center, TerraCity 
ve 5M Migros AVM’de açılan stantlar, 
gençlerin ve ailelerinin yoğun ilgisiyle 
karşılandı. Etkinliklerde, meslek lisele-
rinde sunulan alanlar, eğitim içerikleri, 
istihdam olanakları ve proje temelli 
çalışmalar tanıtıldı. Kurulan stantlarda, 
ziyaretçilere hem bilgilendirici mater-
yaller sunuldu hem de öğrenci projeleri 
sergilendi. Katılımcılar, robotik kodlama-
dan gastronomiye, elektrik-elektronikten 
sağlık hizmetlerine kadar birçok alanda 
yürütülen mesleki eğitim uygulamalarını 
yerinde inceleme fırsatı buldu.

BİLİNÇLİ TERCİH İÇİN REHBERLİK
Antalya İl Millî Eğitim Müdürü Sa-
yın Mehmet Yasin Eriş, projenin temel 
hedefini şu sözlerle ifade etti:“Amacımız; 
meslek seçimi ve mesleki eğitim alanında-
ki farkındalığı artırmak, kamuoyunun bu 
alana bakışını güçlendirmek ve öğrenci-
lerimiz ile velilerimizin ortaöğretim geçiş 
sürecinde daha bilinçli tercihler yapma-
sına rehberlik etmektir.” n BÜLTEN/ 
MİLLİ EĞİTİM İL MÜDÜRLÜĞÜ 

Meslekler tanıtılıyor
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CHP Genel Başkanı Özgür 
Özel, "Bugün de Manav-

gat'ta bakalım neler 
olacak? Hal böyle 

olunca en büyük 
kötülüğü adalete 
ve bu ülkeye, en 
büyük iyiliği de 

gerçek hırsızlara 
yapıyorlar. Hır-

sızlar, yolsuzlar 
araya kaynıyor 
gidiyor." dedi.

MANAVGAT’A
ŞOK OPERASYON
Manavgat Belediyesi’ne rüşvet iddiasıyla operasyon yapıldı. Belediye binasının çembere alın-
dığı operasyon kapsamında Belediye Başkanı Niyazi Nefi Kara’nın yanı sıra 33 belediye yöne-
ticisi ve personeli gözaltına alındı. CHP Genel Başkanı Özgür Özel, Başkan Kara’ya sahip çıktı.

Antalya İl Emniyet Müdür-
lüğü Kaçakçılık ve Orga-
nize Suçlarla Mücadele 
Şube Müdürlüğü’nün ko-
ordinasyonunda Manav-

gat Belediyesi’ne operasyon yapıldı 
ve Belediye Başkanı Niyazi Nefi Kara, 
gözaltına alındı. Kara'nın evinde ve 
makamında arama yapıldı. Operasyon-
da ayrıca Belediye Başkan Yardımcısı 
M. E. T. ve İmardan Sorumlu Başkan 
Yardımcısı S.C.,  Özel Kalem Müdürü 
B.Ş, Yapı Kontrol Müdürü H.K, İmar 
Müdürü M.K, ve G.Ö’nün aralarında 
bulunduğu 33 belediye yöneticisi ve 
personeli emniyete götürüldü.

ODADA RÜŞVET İDDİASI 
Gözaltına alınanlar; otel tadilatı, 
inşaata başlama ruhsatı ve iskan 
başvurularında bulunan müştekilerden 
rüşvet alınmadan ruhsat vermedikleri, 
Manavgat Belediyesi, belediyeye bağlı 
iştirakler ve Manavgat Belediye Spor 
Kulübü'ne kurulan paravan şirketler-
den hizmet veya mal alımı yapılmış 
gibi sahte faturalar düzenlenerek hak-
sız menfaat temin ettikleri, bu şekilde 
yaklaşık 800 milyon TL'yi uhdelerine 
geçirdikleri iddia edildi. Şüphelilerden 
Belediye Başkan Yardımcısı M. E. 
T.nin, baklava kutusu içerisinde 110 bin 
avro rüşveti C.C.'den alırken suçüstü 
yakalandığı kaydedildi.

SUÇÜSTÜ BASKINI KAMERADA
Başkan Yardımcısına ilişkin suçüs-
tü operasyonu, kameraya yansıdı. 
M.E.T.nin belediyedeki makam odasına 
giren polis, gözaltı işlemi uyguladığını 
belirterek, masanın yanındaki çantanın 
açılmasını istedi. Bunun üzerine M.E.T. 
çantada arkadaşının ikram ettiği viski 
ve baklava olduğunu söylediği, Başkan 

yardımcısının açtığı baklava kutusunda 
110 bin avro olduğu görüldü. Diğer 
yandan emniyet güçleri, saat 16.30 sıra-
larında belediye binasından ayrıldı.

ÇİKOLATA KUTUSU 
Manavgat Belediye Başkan Yardımcısı 
M. E. T.’ye, işadamı C.C tarafından ge-
tirilen çikolata kutusu içinden 110 bin 
avro çıktığını ve bunun rüşvet olduğunu 
iddia eden emniyet ekipleri, M.E.T.’yi 
gözaltına alarak emniyete götürdü..  
M.E.T. çantada arkadaşının ikram ettiği 
viski ve çikolata olduğunu söyledi. 
Polisin isteğiyle açılan kutulan 110 bin 
avro olduğu görüldü.

KAMACI: YANLARINDA OLACAĞIZ 
CHP Antalya İl Başkanı Nail Kamacı,  
Antalya Körfez gazetesinin sorularını 
cevaplandırdı. Kamacı. “Çok sıcak 
bir gelişme oldu. Bekliyoruz, neden 
gözaltına alındığını bilmiyoruz. Biz de 
bekliyoruz. Türkiye’de yapılan operas-
yonların bir benzeri yapıldı. Aralıksız 
operasyonlar devam ediyor. Biz bugüne 
kadar olduğu gibi bundan sonra da 
gözaltına alınan arkadaşlarımızın ya-
nında yer alacağız. Arkadaşlarımız 
ifadeleri alınmak üzere Antal-
ya’ya getirileceğini öğrendik.. 
Milletvekillerimiz ile süreci 
takip ediyoruz.” dedi. 

KAYA: SAHİP ÇIKACAĞIZ
CHP Milletvekili Ay-
kut Kaya da Manavgat 
Belediyesi'ne düzenle-
nen operasyon sonrası 

belediye binasında partililerle bir araya 
geldi. Burada açıklama yapan Kaya, 
"Türkiye'nin dört bir yanında Cum-
huriyet Halk Partisi belediyelerine bu 
tarz haksız operasyon yapılıyor. Bu 
tarz operasyonlar yapılırken belediye 
başkanlarımız, belediye yöneticilerimiz 
rencide edilecek şekilde yapılıyor. Biz 
buna isyan ediyoruz. Avukatlarımızla 
süreci takip edeceğiz. Manavgat halkı-
nın iradesi söz konusu, iradeye sahip 
çıkacağız" dedi. 
n ERTUĞRUL GÜN 

ÖZEL'DEN 
GÖZALTINA 

TEPKİ

Niyazi Nefi Kara

Kepez ilçesinde yaşayan 13 yaşındaki 
Fatma Nur Ören’i 20 Haziran tarihinde 
babası sabah saatlerinde karnesini alma-
sı için okuluna bıraktı. Ardından iş yeri-

ne geçen baba, öğlen saatlerinde kızı ile 
arkadaşının telefonundan görüştü. Ar-
kadaşı ile bir süre parkta oturmak için 
babasından izin alan Fatma Nur Ören, 
bir süre arkadaşları ile vakit geçirdikten 
sonra Sütçüler Mahallesi’nde bulunan 
evlerine geçti. Öğlen yemeği için eve 
gelen baba, kızına kedisine mama alma-
sı için bir miktar para bırakarak evden 
ayrıldı. Akşam mesai sonrası tekrar eve 
dönen baba, kızını evde göremeyince 
dışarı çıkmış olabileceğini düşünerek 
gidebileceği yerleri kontrol etti. 

 GÖRÜRSENİZ POLİSE BİLDİRİN
  Tüm çabaları-
na rağmen kızı-
na ulaşamayan 
baba, Antalya 
Emniyet Mü-
dürlüğü Çocuk 
Şube Müdür-
lüğüne giderek 
kayıp başvuru-
sunda bulundu. 
Ekiplerin çev-
rede yaptıkları 
araştırma ve gü-
venlik kamerası 
incelemelerinde 
13 yaşındaki 

kıza ait herhangi bir ize rastlanmadı. 
Sosyal medya üzerinden yaptıkları 
kayıp duyuruları ile 2 haftadır haber 
alamadıkları kızlarını aramayı sürdüren 
kızın ailesi, en son Alanya’da görüldü-
ğüne dair bilgi aldıklarını ama sonuca 
ulaşamadıklarını belirtti. Gözü yaşlı aile 
kızlarını gören vatandaşlardan yardım 
isteyerek, görülmesi halinde polisi veya 
kendilerini aramalarını istedi. 

SADECE 100 LİRASI VARDI 
  Kızının hayatından endişe ettiğini 
belirten Fatih Ören, kızı ile hiçbir 
sorunu olmadığını belirti. Fatma Nur’u 
sabah saatlerinde karnesini alması için 
okula bıraktığını söyleyen baba Ören, 
“Karnesini aldıktan sonra arkadaşından 
arayarak yarım saat izin istedi. Arka-
daşı ile parkta biraz oturduktan sonra 
eve geçmiş. Öğlen saatlerinde yemek 
yaptırıp eve geldim. Kedisi ile oynuyor-
du. Yemek yedikten sonra ben tekrar iş 
yerine gittim. Çıkarken de 100 TL para 
bıraktım, kedisine ve kuşa mama alması 
için. Hiçbir sorun yoktu, şakalaşıp 
gülüştük. Böyle bir şey olacağı aklımın 
ucundan dahi geçmedi. Akşam geri 
geldiğimde kapıdan girip seslendim. 
Odasına baktım, anahtarı falan sehpanın 
üzerinde duruyordu” dedi. n İHA 

Fatma Nur 2 haftadır kayıp
Antalya’da karnesini aldığı 
gün evinden ayrılan 13 yaşın-
daki Fatma Nur Ören, o gün-
den beri aranıyor.  gözü yaşlı 
anne-baba kızlarının mezu-
niyet görüntülerine bakarak 
gelecek iyi haberi bekliyor. 

ANTALYA’DA önüne çıkan köpeğe 
çarpmamak için sürücü direksiyonu kırdı. 
Aracın çarptığı elektrik direğinden kopan 
teller, yangına neden oldu. Olay, sabah 
10.30 sıralarında Kepez ilçesi Zeytinlik 
Mahallesi Hacı Durmuş Caddesi’nde mey-
dana geldi. Edinilen bilgiye göre, cadde 
üzerinde seyir halindeki 34 NGN 90 pla-
kalı Iveco marka kamyonet sürücüsü D.A., 
iddiaya göre önüne çıkan köpeğe çarpma-
mak için direksiyonu kırdı. Yol kenarındaki 
elektrik direğine çarpan kamyonet birkaç 
metre ilerde dururken, çarpmanın şiddetiy-
le elektrik direği devrildi. 

Cadde üzerine devrilen elektrik dire-
ğinden kopan tellerin nedeniyle de yolun 
hemen kenarında bulunan otluk alanda 
yangın çıktı. Evlere  yakın arazide çıkan 
yangın ekiplerin müdahalesi ile kısa sürede 
söndürülürken, yanan alanda bulunan 
mermer atölyesine ait malzemelerde maddi 
hasar meydana geldi. Akdeniz Elektrik 
Dağıtım A.Ş. (AEDAŞ) devrilen direk ve 
kopan telleri onarmak için çalışma başlattı. 
Olaya şahit olan bölgedeki bir iş yeri ça-
lışanlarından Hasan Efe Şahal, “Karşısına 
köpek çıkmış, karşıdan da gelen arabaya 
çarpmamak için direksiyonu kırınca direğe 
vurmuş. Direkte yıkılınca elektrikler 
kesildi bizim dükkanda. Çıkıp baktığımız-
da alev almış buralar. Otlar ve mermerler 
falan yandı” dedi. n İHA 

 

Direk devrildi
yangın çıkardı

MANAVGAT İlarma Mahallesi’ndeki 
yangının ormanlık alanda değil tarım 
arazisinde olduğu belirlendi. Tarım arazi-
sinde çıkan ve arazilerin arasındaki çalılık 
ve ağaçların tutuşmasıyla hızla ilerleyen 
yangın, ekiplerin müdahalesi sayesinde 
yerleşim yerlerine ve ormanlık alana 
ulaşmadan söndürüldü. 8 dönüm tarım 
arazisinin zarar gördüğü yangında, bir üre-
ticiye ait kabak serasının muşambaları da 
zarar gördü. Yaklaşık 1 saatte söndürülen 
yangının çıkış nedeni ile ilgili inceleme 
başlatıldı. n İHA 

 

Tarlada yangın

Antalya Muratpaşa Vergi Dairesine 
kayıtlı 1580470338 sicil numaralı 

vergi mükellefiyim. Muratpa-
şa Vergi Dairesinden aldığım 
2024123103RPt0000185 belge 

numaralı 31.692,00 TL. (Otuzbirbi-
naltıyüzdoksaniki) tutarlı Tahsilat 
Fişi kaybolmuştur. Hükümsüzdür.

Bayramzade JAVİD

ZAYİ

MANAVGAT ilçesinde seyir halindeki 
araçtan söndürülmeden atılan sigaranın 
yol kenarındaki sazlıkları tutuşturma-
sıyla başlayan yangın yerleşim yerlerine 
ulaşmadan söndürüldü.  Yangın söndürme 
çalışmasına itfaiye ekiplerinin yanı sıra 
Manavgat Belediyesi ve hafriyat firmasına 
ait iş makinesi katılırken, kanal içerisinde 
mahsur kalan iş makinesi diğer iş maki-
nesinin yardımıyla çıktı. Yangına ilk mü-
dahale yoldan geçmekte olan hazır beton 
mikseri tarafından yapıldı. n İHA 

 

İzmarit atılan
sazlıkta yangın 

34 kişi 
gözaltında
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ATSO, Antalya Organize 
Sanayi Bölgesi (Antalya 
OSB) iş birliğiyle ilk kez 
düzenlediği ATSO- An-
talya OSB Proje Pazarı 

etkinliğiyle, Akdeniz Üniversitesi 
tarafından verilen 2024 Çevre Hizmet 
Ödülleri Antalya Ölçeği Özel Ödü-
lü’nün sahibi oldu. Akdeniz Üniver-
sitesi Çevre Sorunları Araştırma ve 
Uygulama Merkezi tarafından 27 yıldır 
verilen ödül kapsamında, ATSO’nun 
sürdürülebilirlik, çevresel çözümler ve 
iklim teknolojileri alanlarında yürüttüğü 
çalışmalar ödüle değer görüldü.

BİR İLKİ GERÇEKLEŞTİRDİK
ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Yusuf 
Hacısüleyman, Proje Pazarı’nın An-
talya’da iklim krizine karşı geliştirilen 
teknolojilere zemin hazırlayan öncü 
bir platform haline geldiğini belirterek, 
ödülün kente, girişimcilik ekosistemine 
ve yatırımcı girişimci eşleşme faaliyet-
lerine yeni bir vizyon kazandırdığını 
vurguladı. 28-29 Şubat 2024 tarihlerin-
de ATSO’da gerçekleştirilen ve 1000 
kişinin ziyaret ettiği 1. ATSO - Antalya 
OSB Proje Pazarı etkinliğinde, Antal-
ya’da iklim krizine dikkat çektiklerini 
kaydeden Başkan Hacısüleyman, söz-
lerini şöyle sürdürdü;“Antalya’da iklim 
krizine yönelik yenilikçi teknolojilerin 
geliştirilmesi konusunda önemli bir 
adım attık. Ülkemizin dört bir yanından 
başvuran girişimciler arasından seçilen 
30 teknoloji girişimcisi, yüksek katma 
değerli ve yatırıma hazır prototipleri ile 
etkinliğimizde yer aldı. Katılımcıların 
‘Teknoloji Zirvesi’ olarak tanımladığı bu 
organizasyonumuzda, yenilenebilir ener-
ji, enerji depolama sistemleri, döngüsel 
ekonomi, yeşil üretim ve iklim teknoloji-
lerini üyelerimiz ile buluşturduk. Etkin-
liğimizde öncelikli hedefimiz, ürünlerini 
geliştirmiş girişimciler ile üyelerimizi 
doğrudan bir araya getirerek, yatırıma 
dönük iş birliğini oluşturmak.”

GİRİŞİMCİLERİMİZ YATIRIM TURUNDA
ATSO - Antalya OSB Proje Pazarı’nın 

doğrudan iklim krizine karşı teknolo-
ji geliştirme ve üretme faaliyetlerine 
yönelik olduğunu ifade eden Başkan 
Hacısüleyman, “İklim krizine yönelik 
iyi uygulama örneklerinin artması, ik-
lim ve çevre teknolojisinde yatırımların 
çoğalmasını hedefliyoruz. Genç giri-
şimcilerimize mentörlük çalışmalarımız 
devam ediyor. Proje pazarı etkinliğimiz-
de ödül alan dokuz girişimcimiz ulusal 
ve uluslararası yatırım turuna çıktılar. 
Enerji sektöründen bir girişimcimiz 100 
bin dolarlık yatırım aldı; toplamda üç 
girişimcimiz ölçek büyütme aşamasına 
ulaştı” dedi.

ÇEVREYE DUYARLI ÖRNEK
 UYGULAMALAR
Sürdürülebilirlik alanındaki çalışmalara 
da değinen Hacısüleyman, sözlerini 
şöyle sürdürdü:“İklim krizine yönelik 
faaliyetlerimizi uluslararası ekosistem 
ile uyumlu olarak, yaygın etkisi yüksek, 
çevresel, toplumsal ve ekonomik katma 
değer oluşturacak şekilde planlıyor ve 
hayata geçiriyoruz. Odamızın elektrik 
ihtiyacının yaklaşık yüzde 40’ı güneş 

panelleriyle karşılanıyor. Böylece yılda 
248,45 ton karbon salınımını engelliyor, 
731 ağacın kesilmesinin önüne geçi-
yoruz. Ayrıca Serik ilçemizde 10 bin 
ağaçlık bir ormanlık alan oluşturarak 
karbon ayak izimizi 14 kat oranında 
dengelemiş olduk. Sürdürülebilir Kal-
kınma Planları, Avrupa Yeşil Mutaba-
katı Eylem Planları ve Sınırda Karbon 
Düzenlemesi gibi mevzuat ve gerekli-
liklerin uygulanması için üyelerimizi 
çalıştay, seminer ve zirve gibi etkinlik-
lerle bilgilendiriyoruz.”

İKİNCİ ETKİNLİK YOLDA
Başkan Hacısüleyman, proje pazarının 
devamı niteliğinde ikinci etkinliğin de 
hazırlıklarının sürdüğünü belirterek, 
“Gelen talepler doğrultusunda, bu yıl 
ulusal ve uluslararası yatırımcıların, 
melek yatırım ağlarının da yer alacağı 
yeni bir formatla etkinliğimizin ikincisi-
ni gerçekleştireceğiz. Amacımız, üyele-
rimizin yeşil teknoloji geliştirmede söz 
sahibi olmalarını sağlamak” dedi.

TR61 BÖLGESİ’NDE TEK UYGULAYICI BİZİZ
Yusuf Hacısüleyman, TR61 Bölgesi’n-

de TÜBİTAK TEYDEB 1831 Yeşil 
İnovasyon Teknoloji Mentörü Progra-
mı’nın tek uygulayıcısı olduklarını dile 
getirerek şu ifadeleri kullandı: “2025 
yılı itibarıyla imalat sektöründe faaliyet 
yürüten üyelerimize yeşil dönüşüm ve 
üretim kapsamında mentörlük faaliyet-
leri sunmaya başlayacağız. Hedefimiz, 
sürdürülebilir üretim ve ihracat vizyo-
nuyla yeşil teknoloji geliştirme alanında 
ülkemizi küresel ölçekte rekabetçi hale 
getirmek.”

YEŞİL TEKNOLOJİLERE 
MENTÖRLÜK DESTEĞİ
Antalya Ticaret ve Sanayi Odası olarak 
yaklaşık 1 yıldır üyelerine yeşil dönü-
şüm, dijitalleşme, yenilenebilir enerji ve 
akıllı teknolojiler alanlarında mentörlük 
hizmeti verdiklerini kaydeden Baş-
kan Hacısüleyman, “Kamu kurum ve 
kuruluşlarının sunduğu hibe, teşvik ve 
kredi imkânları hakkında üyelerimize 
rehberlik ediyoruz. 

Özellikle iklim teknolojileri alanında 
yatırım yapmak ve teknoloji dönüşü-
münü sağlamak isteyen firmalarımıza 
destek sağlıyoruz. Bu alanlarda destek-
lerden faydalanarak yatırım yapan firma 
sayısının artması bizler için sevindirici. 
ATSO olarak, üyelerimizin sürdürüle-
bilir üretim ve çevre dostu teknolojilere 
geçiş süreçlerinde yanlarında olmaya 
devam edeceğiz” dedi. 

Başkan Hacısüleyman, Akdeniz Üni-
versitesi’ne teşekkür ederek, açıklama-
sını şu sözlerle tamamladı;“Kentimizin 
en köklü üniversitelerinden Akdeniz 
Üniversitesi’nden bu ödülü almak bizler 
için büyük bir onur. 

Başta Sayın Rektör Prof. Dr. Özle-
nen Özkan olmak üzere, Akdeniz Üni-
versitesi Çevre Sorunları Araştırma ve 
Uygulama Merkezi Yönetim Kurulu’na 
teşekkür ediyorum. Ayrıca, proje paza-
rını birlikte gerçekleştirdiğimiz Antalya 
OSB Bölge Müdürlüğü’ne ve Fraport 
TAV Antalya’ya desteklerinden ötürü 
teşekkürlerimi sunuyorum.” 

n BÜLTEN/ATSO 

ATSO sürdürülebilirlik konusunda öncü görev üstlendi

YEŞİL VİZYONA
ÇEVRE ÖDÜLÜ
İKLİM krizine karşı projeleri ile fark yaratan Antalya Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO), Akdeniz 
Üniversitesi’nden özel ödül aldı. Başkan Yusuf Hacısüleyman, “Proje Pazarı, Antalya’da iklim 
krizine karşı geliştirilen teknolojilere zemin hazırlayan öncü bir platform haline geldi” dedi.

Ortaokul birinci sınıftan ayrıla-
rak babasının yanında çıraklığa 
başlayan Üsame Çolak, 1973 
yılında İsmetpaşa Caddesi’nde-
ki Tunca Çarşısı’nda saatçiliğe 
adım attı. 1988 yılına kadar 

kalfa olarak babasının yanın-
da çalıştıktan sonra dükkanı 
devralan Çolak, o tarihten 
itibaren hem saat satışında hem 
de tamirinde faaliyet gösterdi. 
Mesleğinde çok sayıda çırağa 
ustalık yaptığını belirten Ço-
lak, “Yanımda çalışıp ayrılan 
200’ün üzerinde çırak olmuş-
tur. Bugün Antalya’nın çeşitli 

yerlerinde çalışan birçok usta 
yanımda çıraklık yaptı. Çoğu 
en azından bir dönem yanıma 
uğramıştır” dedi.

DEDEDEN TORUNA KALAN 
MEKANİK SAATLER
İşinde en çok düşürülmüş ve 
suya sokulmuş saatlerle karşı-
laştığını belirten Üsame Çolak, 
dijital saatlerin ömrünün kısa 
olduğunu, mekanik saatlerin 
ise yıllara meydan okuduğunu 
söyledi. Çolak, “Bana 100 yıllık 
saatler getirip, tamir ettiriyorlar. 
Çoğu kişinin elindeki saatler 
babalarından, dedelerinden 
yadigar. Saat bir maneviyat 
meselesidir” diye konuştu.  İşini 
severek ve özenle yaptığını ak-
taran Çolak, “Bir gün arkadaşım 
bir saat getirdi. Servise gön-
dermiş, 6 ayda yapamamışlar. 
Baktım, ‘Yarım saat sonra gel 
al’ dedim. Şaşırdı. Geldiğinde 
saat hazırdı. Tecrübe işte bu, 
mesleği severek yaparsan başa-
rırsın” dedi.

GENÇLER MESLEK 
ÖĞRENMELİ
Çolak, “Bu iş hem ustalık hem 
sanat. Tezgahtarlık ayrı, zana-

atkarlık ayrı, ustalık bambaşka 
bir seviye. Biz işin her alanını 
öğrendik. Severek yaptığın 
işte ustalaşırsın” diye konuştu. 
Günümüzde çırak bulmakta 
zorlandığını söyleyen Çolak, 
“Eskiden sabah erkenden çırak 
olmak için kapımıza daya-
nırlardı. Şimdi anne babalar, 
çocuklarını masa başı işler için 
yönlendiriyor. Ama bu işler de 
ayakta kalmak için bir fırsattır. 
Anne babalara sesleniyorum; 
herkesin çocuğu masa başı 
iş yapacak diye bir şey yok, 
ayakta durabilecek bir meslek 
öğretsinler çocuklarına. Saat 
ustalığı gibi işler yok olmama-
lı” ifadelerini kullandı. n DHA

SAAT USTASI 
YALNIZ KALDI

ANTALYA’da saat tamir-
cisi Üsame Çolak (65), 
yarım asrı aşkın süredir 
sürdürdüğü mesleğinde 
200’ün üzerinde çırak 
yetiştirdiğini söyledi. 
Şimdi çırak bulmakta 
zorlandığını anlatan 
Üsame Çolak, “Anne 
babalar, çocuklarını 
masa başı işler için 
yönlendiriyor” dedi.

Antalya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Muhittin Böcek’in planlı, kurallı ve kim-
likli kent vizyonu doğrultusunda, ASAT 
tarafından Alanya’nın altyapı geleceğine 
yönelik çalışmalar tüm hızıyla devam 
ediyor. Alara Terfi İstasyonu’nda gerçek-
leştirilen çalışma kapsamında bölgenin 
altyapısı güçlendirilerek, Alanya’nın su 
kaynaklarının verimli kullanımı sağlana-
cak, turizm ve yerel halk için sürdürüle-
bilir bir altyapı oluşturulacak.

ÜÇ NOKTADA YOĞUN SAHA 
MESAİSİ
ASAT Genel Müdürlüğü’nün koordinas-
yonunda yürütülen çalışmalarda, An-
talya ve Alanya ASAT personellerinden 
oluşan geniş bir teknik kadro, aynı anda 
üç farklı bağlantı noktasında görev aldı. 
20 saati aşan çalışmada ASAT ekipleri 
mesai gözetmeden aralıksız bir şekilde 
çalışmalarını sürdürdü. Büyük bir 
özveri ve titizlikle yürütülen bu süreçte 
Alanya’nın batısındaki birçok yerleşim 

alanını etkileyen su iletim hatları daha 
güçlü ve modern hale getirildi. ASAT 
ekipleri, DN800 ve DN700 çapındaki 
terfi hatları arasında yapılacak yeni 
bağlantıların yanı sıra, kelebek vana, 
debimetre ve koç darbesi vanası gibi 
hayati önemde ekipmanların montajını 
da gerçekleştirdi.

ALTYAPISI GÜÇLENDİRİLDİ
ASAT’ın öncelikli hedefi, içme suyunun 
kayıpsız, kesintisiz ve sağlıklı bir biçim-
de iletilmesini sağlamaktı. Bu kapsam-
da yürütülen çalışmalar sayesinde, 
özellikle yaz aylarında su tüketiminin 
yoğun olduğu Konaklı, Avsallar, Payallar, 
Elikesik, Emişbeleni, Türkler, Akdam 
ve Soğukpınar mahallelerinde içme 
suyu iletimi daha istikrarlı hale getirildi. 
Modernize edilen tesis, bölge halkına 
daha güçlü, kesintisiz ve güvenli içme 
suyu temin edilmesini sağlayarak su 
altyapısının güvenilirliğini artıracak. 
n BÜLTEN/ABB

Terfi İstasyonu’na
yeni nesil bağlantı

Korkuteli Belediyesi, ilçede yol yapım ve 
bakım çalışmalarını güçlendirmek ama-
cıyla hayırsever bir vatandaşın desteğiyle 
yüz binlerce lira değerindeki asfalt kombi 
makinesi ve asfalt distribütörünü araç 
filosuna kattı. Aynı hayırsever tarafından 
çakıl yıkama makinesi de yaz ayı süresin-
ce asfalt çalışmalarında kullanılmak üzere 
teslim edildi. Korkuteli Belediye Başkanı 
Saniye Caran, “Hayırsever vatandaşımı-
zın hiçbir karşılık beklemeden ilçemize 
kazandırdığı yüz binlerce liralık asfalt 
kombi makinesi, asfalt distribütörü ve 
çakıl yıkama makinesi, yol çalışmaları-
mızda bize önemli bir ivme kazandıracak. 
Bu anlamlı desteği sağlayan hayırsever 
vatandaşımıza şahsım ve Korkuteli halkı 
adına teşekkür ediyorum. İlçemizin dört 
bir yanında yol kalitesini artırmak, va-
tandaşlarımızın hayatını kolaylaştırmak 
ve hizmet standardımızı yükseltmek için 
gece gündüz demeden çalışmaya devam 
edeceğiz.”dedi. n BÜLTEN/
KORKUTELİ BELEDİYESİ 

Hayırsever 
Desteği...

Manavgat Belediyesi Fen İşleri Müdür-
lüğü, kent genelinde ulaşım konforunu 
artırmak amacıyla asfalt ve yol bakım ça-
lışmalarını aralıksız sürdürüyor.Yürütülen 
çalışmalar kapsamında Fen İşleri Müdür-
lüğü ekipleri, Salkımevler Mahallesi’nde 
sıcak asfalt serimi çalışmalarına hız verdi. 
Side, Sarılar, Ilıca ve Beşkonak mahalle-
lerinde ise sathi kaplama çalışmaları eş 
zamanlı olarak devam ediyor. Özellikle 
kırsal ve yoğun kullanılan güzergahlarda 
yapılan bu uygulamalar sayesinde yollar 
uzun ömürlü hale getiriliyor.Mahalle muh-
tarlarıyla iş birliği içerisinde planlanan 
yol yapım ve bakım faaliyetleri, Manav-
gat’ın dört bir yanında yaşam kalitesini 
artırmayı amaçlıyor. Manavgat Belediyesi 
yetkilileri, modern ve erişilebilir bir kent 
oluşturmak adına yol, asfalt ve altyapı 
çalışmalarının program dahilinde sürece-
ğini belirtti. n BÜLTEN/MANAVGAT 
BELEDİYESİ 

Asfalt seferberliği
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ANTALYASPOR Teknik Direk-
törü Emre Belözoğlu, yeni sezon 
öncesi yaşanan belirsizliklerden 
dolayı ayrılık kararı aldığını 
duyurmuştu. Antalyaspor Başkanı 
Sinan Boztepe de istifa kararı al-
dığını duyurup basın toplantısıyla 
olağanüstü genel kurul kararına 
gideceklerini açıklamıştı. Yaşanan 

gelişmelerden sonra Antalyaspor 
camiası yeni yönetimiyle Emre 
Belözoğlu’nun göreve devam 
etmesi için görüşmeleri sürdürdü. 

UYUM İÇİNDE ÇALIŞACAĞIZ
Antalyaspor’dan Emre Belözoğlu 
için yapılan açıklamada, “Emre 
hocamız, zor bir dönemde görev 
alarak kulübümüze yalnızca saha 
içiyle sınırlı olmayan bir katkı 
sunmuş, mücadelesi, tutumu ve 
kulübümüzle kurduğu bağ ile 
Antalyaspor’da önemli bir temsil 
görevi üstlenmiştir.  Yeni sezon 
planlamamızda da uyum içeri-
sinde çalışacağımıza inandığımız 
hocamızla aynı kararlılık ve 
inançla devam etme isteğimizi 
bildirdik ve kendisi de aynı mo-
tivasyonla hedeflerimize ulaşma 
konusunda bizimle olacağını 
belirtti” sözlerine yer verildi.

VAR GÜÜCÜMÜZLE ÇALIŞACAĞIZ 
Emre Belözoğlu ise yaptığı payla-
şımda, “Ayrılma kararımda söy-
lediğim gibi bu ailenin bir parçası 

olmak, benim için daima gurur 
vericiydi. Bugün ise bu gururun 
yanı sıra, her şeyden önemlisi ta-
raftarımızın gösterdiği teveccüh, 
camiamızda artık herkesin tüm 
problemler karşısında birlik ola-
rak Antalyaspor’u ayağa kaldır-
ma niyeti taşıması çok değerli... 
Teknik ekibimle beraber geçti-
ğimiz sezonun ikinci devresinde 
oynadığımız Gaziantep FK maçı 
sonrasında önümüzdeki sezonun 
hazırlığına başlamıştık. Antal-
yaspor camiası için planlarımız 

ve hedeflerimizin hayata geçmesi 
yönünde gerekli aksiyonların en 
kısa sürede alınmasını temen-
ni ediyorum. Bu gerçekleştiği 
takdirde aynı kararlılıkla ve aynı 
yürekle Antalyaspor’u hak ettiği 
yere taşımak için var gücümüzle 
çalışacağız” dedi.

TESİSLERE HELİKOPTERLE İNDİ
Emre Belözoğlu dün yaptığı pay-
laşımın ardından bugün takımın 
ilk antrenmanına katılmak üzere 
Antalyaspor tesislerine helikop-
terle iniş yaptı. n DHA 

ANTRENMAN İÇİN 
HELİKOPTERLE GELDİ
Antalyaspor yönetimi, 
Emre Belözoğlu'nun 
göreve devam etme-
si için görüşmeleri 
sürdürüyor. Dönüş 
sinyali veren Belö-
zoğlu,  Antalyaspor 
tesislerine helikopter-
le gelerek takımın ilk 
antrenmanına katıldı.

ULUSLARARASI Bisiklet 
Federasyonu ve Türkiye Bisik-
let Turizmi Derneği tarafından 
düzenlenen bisiklet yarışları, 
ülke tanıtımına katkı sağlıyor. 
Ocak, şubat ve mart aylarında 
yapılan yarışlarla kış ayı yarış-
ları sona ererken, temmuz ve 
ağustos aylarındaki yaz dönemi 
etapların ise Erciyes ve Ispar-
ta’da düzenlenmesi bekleniyor. 
Bisiklet yarışlarının Türkiye’de 
yaygınlaşmasıyla beraber 
bisiklet dostu otellerin sayısı 
da artmaya başladı. İspanya’da 
1200’den fazla bisiklet dostu 
otel yer alırken, Antalya’da ise 
bu sayı 40.

BU PASTADAN 
YARARLANMAMIZ LAZIM
Bisiklet Turizm Derneği ve 
eski Spor Turizmi Birliği Der-
neği Başkanı Şamil Yaşacan, 
bisiklet destinasyonunda şu 
anda başlangıç aşamasında ve 
emekleme döneminde oldukla-
rını söyledi. Yaşacan, “Bu ya-
vaş yavaş yürüyüşe, koşmaya 
kadar gidecek. Bisiklet için bir 
master planı hazırlanması ve 
geliştirilmesi gerekiyor. Bisik-
let dostu otel olduğu gibi, bunu 
daha genele yayarak, yollarımı-
zı, kafelerimizi, bölgelerimizi 
devletimizin belirlemesi lazım. 
Turizm Bakanlığı ve devletimiz 
bunu zaten yapmaya başladı ve 
ilerlemede gayet güzel gidiyor. 
Avrupa bizden en az 50 sene 
önde. Onların şu an bisikletten 
kazandıkları para geçen sene 
52 milyar avroydu. Avrupa’nın 
bisiklet turizminden bu sene 
bölgesel olarak kazanmak 
istedikleri para ise 75 milyar 
avro civarında. Türkiye olarak 
bizim de bu pastadan yarar-
lanmamız lazım. Türkiye’ye 
gelenler doğamızı, havamızı 
lojistiğimizi çok iyi görüyor ve 
değerlendiriyorlar. Biz de bunu 
daha hazır hale getirip, devlet 
politikası haline getirmemiz 
gerekiyor. Bisiklet turisti, golf 
müşterisinden daha zengin, 
daha kaliteli, daha nitelikli bir 
müşteri kitlesi” diye konuştu.

ÜLKEMİZE YÜZDE 
5-10 PAY DÜŞER 
Devlet olarak bisiklet turizmi-
ne önem verilmesi gerektiğini 
kaydeden Yaşacan, Bisiklet 
Federasyonu’nun yaptığı orga-
nizasyonların büyük bir tanıtım 
olduğunu belirterek, “Biz de 
yaz ve kış aylarında Rusya’nın 
yarışlarını yapıyoruz. O yarış-
lar çok önemli çünkü bisiklet 
sevenler bu yarışlara hem dik-
kat ediyor hem televizyonlar-
dan hem de sosyal medyadan 
seyrediyorlar. Bunlar ülkemiz 
için çok değerli tanıtım. Çünkü 
milyonlarca bisikletçi tarihi 
yerleri geziyor. Deniz, güneş, 
plaj müşterisinin dışında çok 
daha kaliteli ve ülkemize fay-
dası olacak bir müşteri kitlesi. 
Biz de ‘Yarışlarla ülkemize 
gelebilirsiniz’ mesajı veriyoruz. 
Bununla beraber ülkemizin 
büyük tanıtımı oluyor. Bunu 
çekersek ülkemiz Avrupa’nın 
75 milyar avro hedefinden en 
az yüzde 5-10’unu alır” dedi.

BİSİKLETE SAHİP ÇIKILMALI 
İspanya’da bisiklet dostu otel 

sayısının 1200’lerde olduğunu, 
Türkiye’de bu rakamın 40’a 
ulaştığını ifade eden Şamil 
Yaşacan, “Bölgelerdeki oteller 
de bisikletin ne kadar değerli 
olduğunu anladı. Yavaş yavaş 
bisiklet dostu otel olmaya 
başladılar. Halkımız eğer bisik-
lete sahip çıkarsa bu turizmde 
dünyada çok önemli yerlere 
geleceğiz” diye konuştu.

GELENLER 3-4 AY KALIYOR
Bisiklet yarışlarına Çin’den, 
Japonya’dan, Kore’den, Endo-
nezya’dan, Afrika’dan, Arap ül-
kelerinden katılım sağlandığına 
dikkati çeken Yaşacan, “Kışın 
yapılan yarışlara yüzlerce 
takım geldi. Bunun bir de yaz 
dönemi var. Bunları da Erciyes 
ve Isparta gibi bölgelerimizde 
değerlendireceğiz. Bu yarışları 
federasyonumuzla beraber 
organize ediyoruz. Şu anda 
düşünülen yarış planı 4. Bu 
sene bu kadar az ama önümüz-
deki senelerde en az 3-4 katına 
çıkacak. Çünkü olimpiyatlara 
hazırlık başlamadı. Önümüzde-
ki yıllarda gelen takımlar hem 
olimpiyat puanı alacak hem 
yarışlara katılacak hem de ant-
renmanlarını yapacak. Gelen 
takımlar 3-4 ay kalıp gidiyor” 
ifadelerini kullandı.

ÜLKEMİZ İÇİN BÜYÜK BİR 
TANITIM
Gelen sporcuların yarış esnası 
ve sonrasını, sosyal medya-
larında paylaştıklarını vurgu-
layan Recep Şamil Yaşacan, 
bisiklet turizminin ülke adına 
büyük bir tanıtım olduğunu 
belirterek, “Bisikletçiler ve 
sporcular denize girip sadece 
bir otelin güzelliklerini sosyal 
medyada paylaşmıyor. Bunlar 
günde en az 100 kilometre yol 
yapan bir kitle. Bizim bütün 
yarışmalarımız tarihi mekanlar-
dan başlıyor ve devam ediyor. 
Bütün sporcular da bunları 
sosyal medyada paylaşıyor ve 
milyonlarca takipçileri var. 
Böyle olunca ülkemizi daha 
iyi tanıyorlar. Zaten yollarımız 
gayet iyi. Milyon dolarları har-
carsınız ama böyle bir tanıtım 
yapamazsınız.”

EN AZ 10 MİLYAR 
AVROSUNU ALIRIZ
Yaşacan, “Avrupa bisiklet 
turizminde 75 milyar avro 
hedefine çıkarmayı amaçlıyor. 
Biz master planla beraber iyi 
sahip çıkarsak bu kitleye, bizim 
yüzde 10’unu almamız çok 
kolay. 75 milyar avronun en az 
10 milyarını alırız. Bunu çok 
iyi planlamamız lazım. Bizim 
her şeyimiz hazır, sadece bir iki 
dokunuş lazım” dedi. n DHA 

Türkiye’nin bisiklet turizmi hedefi 10 milyar avro

PEDALLERLE 
GELEN GELİR
BİSİKLET Turizmi Derneği Başkanı Recep Şamil Yaşacan, 
Avrupa’nın bisiklet turizminde hedefinin 75 milyar avro oldu-
ğunu belirterek, “Biz master planla beraber iyi sahip çıkarsak 
bu kitleye, yüzde 10’unu almamız çok kolay. 75 milyar avro-
nun en az 10 milyarını alırız. Bunu çok iyi planlamamız lazım. 
Bizim her şeyimiz hazır, sadece bir iki dokunuş lazım” dedi.

SÜPER Lig ekiplerinden Alan-
yaspor, Adana Demirspor’un 
Angolalı orta saha oyuncusu 
‘Maestro’ adıyla bilinen 21 yaşın-
daki Antnio Simo Muanza ile 4 
yıllık sözleşme imzaladı. Cengiz 

Aydoğan Tesisleri’nde düzenle-
nen törende Maestro, kendisini 4 
yıllığına Alanyaspor’a bağlayan 
sözleşme imza attı. Alanyaspor 
Başkanı Hasan Çavuşoğlu, 
“Transferlerimiz devam ediyor. 

Her gün kulüpteyiz. Çalışmaları-
mız devam ediyor. Bugün de son 
zamanlarda Türkiye’de adından 
bahsedilen transfer gündeminde 
olan Adana Demirspor’un değerli 
oyuncusu Maestro ile sözleşme 
imzalıyoruz. Kulübüm ve ben 
Maestro’nun Alanyaspor’umuza 
çok faydalı olacağını, geçen sene 
Adana Demirspor’da çok iyi bir 
sezon geçirdi. Kendi adına bu 
önemli, herkesin izlediği, bizim 
de yakından takip ettiğimiz bir 
oyuncu. Daha da üstüne koyarak 
daha iyi yerlere geleceğine inanı-
yoruz. Kulübemize de çok katkı 
sağlayacağını düşünüyoruz” dedi.

BİZİM İÇİN ÖNEMLİYDİ
Futbolcunun transfer süreci 
hakkında bilgi veren Başkan 
Çavuşoğlu, “Kendisine ve me-
najerine teşekkür etmek istiyo-
rum. 1 aydan fazla oldu. Bizlere 
verdikleri bir söz vardı. Özellikle 
Maestro’nun Alanyaspor’da oy-
namak istemesi bizim için önem-
liydi. Murat Sancak başkanıma 
da teşekkür etmek istiyorum. 1,5 
ay önce kendisiyle görüştük. Bize 
söz vermişti. Tabii ki sözünün 

arkasında durdu. İnşallah hayırlı 
bir transfer olduğunu düşünüyo-
rum. İnşallah Alanyaspor’umuzda 
hep beraber çok başarılara imza 
atacağımızı düşünüyorum. Ara-
mıza hoş geldin Maestro” diye 
konuştu. 

UMARIM HEP BERABER BAŞARI-
LI OLACAĞIZ
Elinden geleni yaparak Alan-
yaspor’a katkılı olmak istedi-
ğini belirten Maestro, “Buraya 
gelmeme yardımcı oldukları için 
herkese çok teşekkür ediyorum. 
Başarılı olacağımı düşünüyorum. 
Geldiğim için çok mutluyum. 
Elimden geleni yaparak, Alan-
yaspor’a çok katkıda buluna-
cağım. Umarım hep beraber 
başarılı olacağız” sözlerini sarf 
etti. Gazetecilerin, ‘Samsunspor 
gibi birkaç takım sizi istiyordu. 
Alanyaspor’u seçmenizdeki etken 
ne oldu?’ sorusuna Maestro, 
“Beni birçok takım istiyordu. 
Menajerim ile yaptığım görüşme-
den sonra Alanyaspor’un en iyi 
seçeneğim olduğunu düşündüm 
ve burayı tercih ettim” karşılığını 
verdi. n DHA 

Maestro ile 4 yıllık sözleşme
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Antalya Aksu’da TOKİ 
tarafından yapımı tamam-
lanan Aksu Hükümet 
konağının açılışı geçtiği-

miz aylarda tamamlandı. Konağın 
açılmasıyla birlikte tüm devlet ku-
rumları tek bir çatı altında toplandı. 
Hükümet konağının yeraltı otoparkı 
ise su basmasından dolayı açılama-
dı. Aylardır süren çalışmalarda sızan 
yeraltı sularına bir çözüm üretileme-
di. İlçede ise sorun çözülemeyince 
tam bir trafik kaosu yaşanmaya 
başladı.
ÇÖZÜM BULUNMASINI İSTEDİ 
Aksu’da yeraltına inşa edilen 500 
araçlık otopark adeta çürümeye terk 
edildi. Aradan geçen aylarda su 
sorunu çözülemezken otopark da bir 
türlü kullanılamadı. Aksu Belediyesi 
ise otoparkın girişine “Ücretsiz oto-
park” yazdı. Bir de zabıta kulübesi 
yerleştirildi. Eylül ayı olağan meclis 
toplantısı yeni yapılan hükümet 
konağı tartışmalarına sahne olmuş-
tu. AK Parti Grup Sözcüsü Mehmet 
Mekik, hükümet konağının açılma-
sının ardından sürücülerin otopark 
şikayeti olduğunu belirterek Aksu 
Belediye Başkanı İsa Yıldırım’dan 
sorunu çözmesini istemişti. 

MÜTEAHHİDİN YAPMASI GEREKİR
Mehmet Mekik’in sözlerine cevap 
veren İsa Yıldırım, projenin acemi 
kişiler tarafından yapıldığını sa-
vunmuştu. Açılan hükümet kona-
ğını hem çatısının hem de yeraltı 
otoparkının su sızdırdığını belirten 
Yıldırım, “Hükümet konağı daha 
deneyimli kişiler tarafından yapılsa 
kusursuz olurdu. İzolasyonlarda sı-
kıntı var. Biz tamir etmeye çalıştık, 
çözüm bulamadık. Havuzlarda su 
durmuyor. Elimizden geleni yapma-
ya çalışıyoruz. Müteahhidin yapma-

sı gerekir. Parayı nasıl aldı ise o şe-
kilde yapacak. Aslında ceza vermek 
gerekir. Yapamayan yeri yapması 
gerekir. Biz yapacağız. Caminin de 
bodrumundan su çıkıyor. Camide 
bodruma ne gerek var, mantar mı 
yetiştirecekler” demişti. 
ÇÖZEMEDİĞİMİZ BİR PROBLEM VAR
Yeraltı otoparkında yaşanan sorunla 
yakından ilgilendiğini ifade eden 
Aksu Belediye Başkan Yardımcısı 
Hüseyin Çelik ise, “Parkla ile çok 
uğraştık. İçerisinden resmen su 
gümlüyor. Bohçalama sistemi yapıl-

mamış. Su yükselince kaymakamlık 
binasını da basıyor. Biz de yeniden 
bir heyet kurduk. Mücadele ediyo-
ruz. Oraya kimse değerli arabasını 
park etmez. Çözemediğimiz bir 
problem var. 4 motopomp çalıştırdık 
çözüm bulamadık. Aşırı su geliyor. 
Çok sıkıntılı bir alt yapısı var” ifa-
delerini kullanmıştı. 
CADDELERDE KAOS VAR
Gelinen noktada otoparkın boş 
olduğu adeta içerisinde in cin top 
oynadığı görüldü. Yerin altında 
bunlar yaşanırken yerin üstünde 
ise önü alınmayan bir trafik kaosu 
hakim oldu. Caddeler, sokaklar ve 
işyerlerinin önü araçlarla doldu, taştı. 
Gün içerisinde araçlarını park etmek 
isteyen sürücüler ile işyerleri sahiple-
ri arasında büyük tartışmalar yaşan-
maya başladı. İşyeri sahiplerinin 
dükkanlarının önünün kapandığını 
savunurken, sürücüler ise park yeri 
olmadığından şikayet etti. Sorunun 
çözümüne yönelik nasıl bir yol hari-
tası izleneceği merak konusu olur-
ken, trafik kaosunun ilçe merkezinde 
daha da artmasından korkuluyor. 
Soruna şuana kadar kalıcı bir çözüm 
bulunmaması eleştirileri de berabe-
rinde getirdi. n ERTUĞRUL GÜN

MILYONLUK 
OTOPARK BOŞ 

CADDELER DOLU

İnşaatı 4 yıla yakın süren Aksu Hükümet Konağı Otoparkı’ndaki su baskını sorunu aylardır çözülemedi. 
Zemini su dolu olan otoparkta boş kalırkan hemen yukarısındaki caddelerde trafik kaosu yaşanıyor.

Antalya’da yaşayan 33 ya-
şındaki Selçuk Kara, sevgi-
lisi Semiha için Akdeniz’in 
mavi sularında unutulma-
yacak bir evlilik teklifi 

hazırladı. Kara, sürpriz için 
bu kez karayı değil denizin 
derinliklerini seçti. Lara 
açıklarında organize edilen 
dalışta genç çift, aşklarını 
suyun metrelerce altında 
taçlandırdı.
UNUTULMAYACAK SÜRPRİZ 
Sevgilisi Semiha ile birlikte 
bir süredir dalış eğitimi 
alan Kara, özel anı unu-
tulmaz kılmak için arka-
daşlarının da desteğiyle 
bir organizasyon planladı. 
Dalış için bir grup arkada-
şıyla birlikte hazırlık yapan 
Kara, Semiha’ya da gelme-
sini rica ederek, “Su altında 
unutmayacağımız anılar 
yaşayacağız, birlikte dalış 
yapalım” diyerek sürprizi 

hissettirmeden davet etti.
MAVİ SULARDA TEKLİF
Grup, Lara açıklarında dalış 
noktasına ulaştıktan sonra 
suya girdi. Dalgıç kıyafet-
lerini giyen Kara, suyun 
altına önceden yerleştir-
diği pankartla Semiha’yı 
bekledi. “Güzelliğin kadar 
güzel bir hayat yaşamak 
için benimle evlenir misin 
Semiha?” yazılı pankartı 
gören genç kadın, ilk anlar-
da büyük şaşkınlık yaşadı. 
NEFES KESEN TEKLİF
Ne olduğunu anlamaya 
çalışan Semiha, sevgilisinin 
elindeki yüzük kutusunu 
görünce suyun altında 
sevinçten gözyaşlarını tuta-

madı. Ardından su altında 
“evet” anlamına gelen 
el işaretiyle yanıt verdi. 
Selçuk Kara da kutusundan 
çıkardığı yüzüğü sevgilisi-
nin parmağına taktı. Çift, 
denizin metrelerce altında 
birbirine sarılarak mutluluk 
pozu verdi. 
UNUTULMAZ KILDILAR
O anlara çiftin yakın 
arkadaşları da tanıklık etti. 
Dalışa katılan arkadaşlar, 
su altı kamerasıyla bu an-
ları görüntüleyerek çift için 
özel bir anı albümü oluş-
turdu. Gencin arkadaşları o 
anları alkış yaparak kutladı. 
Bir süre daha sualtında 
keşif yapan grup su üzerine 
çıktı, kutlamalara burada 

devam etti. 
HİÇ BEKLEMİYORDUM
Deniz kenarında genç çift 
için küçük bir pasta kesildi, 
şarkılar eşliğinde neşeli 
anlar yaşandı. Suyun altın-
da aldığı evlilik teklifinin 
kendisini çok duygulan-
dırdığını belirten Semiha, 
“Hayatımda bu kadar özel 
ve romantik bir an yaşama-
dım. Hiç beklemiyordum. 
Gerçekten çok şaşırdım ve 
mutlu oldum.” dedi.
EVLİLİK PLANLARI YAPILDI
Selçuk Kara ise “Onu çok 
seviyorum ve ona unutul-
mayacak bir an yaşatmak 
istedim. Akdeniz’in derin-
liklerinde birlikte hayatı-
mıza yeni bir sayfa açtık” 
diye konuştu. Çift, ilerleyen 
aylarda sade bir törenle 
evlenmeyi planladıklarını 
ifade etti. 
n ERTUĞRUL GÜN

Su altında romantizmAntalya’da yaşayan Sel-
çuk Kara, sevgilisi Semih’a 
Akdeniz’in derinliklerinde 
unutulmayacak bir evlilik 
teklifi hazırladı. Kara sürp-
riz için bu kez karayı değil 
denizin altını seçti. 

Antalya’da yüksek sıcaklık değerleri 
ile mücadele eden Antalyalıları bir de 
otobüs durakları terletti. Güneş ışınla-
rının cam tavandan içeriye doğrudan 
geçmesi, durakların içini adeta bir sera 
etkisiyle daha da ısınmasına neden oldu. 
Duraklara girmekte zorlanan yolcular, 
otobüsleri dışarıda ayakta bekliyor. 
SERAYA DÖNDÜ
Antalya Büyükşehir Belediyesi tarafın-
dan yapılan birçok otobüs durağı mo-
dern ve estetik bir görünüm sağlamak 
amacıyla cam tavanlarla inşa edildi. 
Ancak, bu tasarımın sıcak yaz gün-
lerinde önemli bir dezavantajı ortaya 
çıktı. Güneş ışınlarının cam tavandan 
içeriye doğrudan geçmesi, durakların 
içini adeta bir sera etkisiyle daha da 
ısınmasına neden oldu. 
CAM TAVANDAN UZAK DURULSUN
Vatandaşlar ise çözümü duraklardan 
uzak durarak buldu. Hergün yüzbinler-
ce Antalyalı adeta seraya dönen durak-
ların içerisine girmekten kaçarak, ayak-
ta dışarıda otobüs bekliyor.  Uzmanlar, 
cam tavanlı durakların yerine daha 
gölge sağlayıcı ve hava sirkülasyonu-
nu artıran tasarımların tercih edilmesi 
gerektiğini belirtti. 
ÖZEL MALZEMELER KULLANILMALI 
Ayrıca, mevcut duraklara gölgelik 
eklenmesi veya tavanlarının güneş 
ışınlarını yansıtacak malzemelerle kap-
lanması da önerildi. Bu tür önlemlerin 
hem yolcuların konforunu artıracak 
hem de sıcak hava nedeniyle oluşabile-
cek sağlık sorunlarının önüne geçeceği 
ifade edildi. n ERTUĞRUL GÜN

Duraklar 
sera gibi

Kepez Belediye Meclisi’nin Temmuz 
ayı olağan toplantısı Başkan Mesut 
Kocagöz başkanlığında yapıldı. Meclis 
toplantısında 22 yazılı,  9 önerge ol-
mak üzere 31 toplam gündem maddesi 
görüşüldü. Duraliler Caddesi’nden baş-
layarak Boğa çayına bağlanacak olan 
yeni imar yoluna Cumhuriyetimizin Ku-
rucusu Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün 
anısına “Ulu Önder Caddesi”, Duraliler 
İlköğretim Okulu’nun önünden geçerek 

Çakırlar yoluna bağlanacak 
olan yeni açılan imar yoluna 
“Pehlivanlar Caddesi ismi-
nin verilmesi oy birliğiyle 
kabul edildi.  
İSİMLERİ KEPEZ’DE 
YAŞAYACAK 
Geçtiğimiz günlerde 
yaşamını kaybeden Manisa 
Büyükşehir Belediye Başkanı 

Ferdi Zeyrek, Antalya Gazete-
ciler Cemiyeti üyesi Gaze-

teci Nuri Erkal, Gazeteci 
Zeki Özer ve CHP Antalya 
Milletvekili aday adayı 
Gül Ustaer’in isminin 
Kepez’de bir park, cadde 
veya bulvara verilmesi 

de meclis gündemine 
taşındı. n BÜLTEN/KEPEZ 

BELEDİYESİ

Kepez’e Ulu 
Önder Caddesi
Kepez Belediye Meclisi, Duraliler Caddesi’nden başlayarak Boğa Çayı-
na bağlanacak olan yeni imar yoluna, Cumhuriyetimizin Kurucusu Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk’ün anısına “Ulu Önder Caddesi” adını verdi. 




